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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ajuntament en Ple 

Sessió ordinària  

Data: 30/05/12 

 

             Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, sent les 

hores del dia trenta de maig de 2012 es van reunir els/les senyors/res que després es 

relacionen, els/les quals representen més d'un terç del nombre legal de membres de la 

Corporació, sota la presidència del Sr. Alcalde, Fernando Traver Sanchis, assistit pel 

secretari-interventor Ernesto Cárcel Pérez, que dóna fe de l'acte, sent l'objecte la 

celebració de la sessió ordinària de l'Ajuntament ple convocada per al dia de hui. 

 

Assistents: 

Alcalde: 

Fernando Traver Sanchis 

 

Tts. d'alcalde: 

Amparo Sancho Vicente 

José Laguna Rodrigo 

Trinidad Trives Noguera 

 

Regidors/es: 

Raquel Pérez Crespo 

Ana Mª Godino Gutiérrez 

Jesús Raga Ros  

Ángel Ramón Carretero 

Marcos Nuñez Clemente 

María Inmaculada Soriano López      

M. José Amigó Laguarda 

 

Pel Sr. Alcalde es va declarar obert l'acte, passant a tractar els diferents punts de l'orde 

del dia. 

 

En este moment intervé el Sr. Raga que diu: 
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“Primer que tot, agrair,“moltíssim” que per fi, puga tindre micro de diadema, han passat 

4 mesos des de la meua petició, després de que sense saber com, haguéreu perdut 

l’anterior...    Però be, ja esta ací. Lo dit gràcies... 

 

Abans de començar, una vegada oberta la sessió, ja que no s’ha resolt el recurs de 

reposició de la inclusió de les mocions, aprofite per a que s’incloguen avui, es vote la 

urgència i demane ja, la paraula per a defendre la urgència abans de votar-la al punt de 

les mocions...” 

 

1. ACTES ANTERIORS 

 

Vistos els esborranys de les actes anteriors, sense perjuí de les possibles matisacions en 

les deliberacions que es puguen introduir, queden aprovades per unanimitat dels 

assistents les corresponents a les sessions següents: 

 

 Sessió del 25 de gener del 2012 

 Sessió del 28 de març del 2012  

 Sessió de 9 de maig del 2012  

 

2. COMPROMÍS ECONÒMIC I ACCEPTACIÓ DE DELEGACIÓ PPOS 

2012 

 

Explica el Sr. Alcalde.  

 

Oberta deliberació respecte d'això, intervé el Sr. Raga, en nom del grup socialista i diu 

que si l'Equip de Govern creu que esta actuació és prioritària, el seu vot serà favorable. 

 

A continuació intervé la Sra. Amigó i diu que desitja que conste en acta que la frase que 

la falta de pagament faculta per a la retenció d'una quantitat equivalent no hauria de 

constar. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, este Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

«Es dóna compte de la  circular remesa per la Diputació de València, per la que 

comuniquen l'aprovació del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i Serveis de 

Competència Municipal (PPOS), on es troba inclosa l'obra de "Millora en Xarxa de 

Pluvials", per import de 59.160,00€, subvencionant el dit organisme un import de 

56.202€. 

 

Per tot això, est Ajuntament Ple, adopta l'acord següent:  
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a) Comprometre's davant de Diputació a l'aportació econòmica municipal pels 

conceptes, quanties i per a l'obra que a continuació s'indica inclosa en el Pla Provincial 

de Cooperació a les Obres i Serveis de Competència Municipal (PPOS) 2012: 

 

Obra: "Millora en Xarxa de Pluvials” 

Pressupost: 59.160€ 

Aportació Diputació: 56.202,00€ 

Aportació municipal compromesa: 2.958,00€ 

 

      La Corporació Municipal, d'acord amb l'anterior, s'obliga al pagament de la part 

proporcional de l'import assenyalat del cost, contra certificacions d'obra, d'acord amb 

les clàusules següents: 

 

        L'Ajuntament expressament manifesta que té previstos crèdits pressupostaris per a 

atendre a l'aportació compromesa. 

 

        Si l'Ajuntament retardara el pagament de les seues aportacions a la Diputació 

Provincial les quantitats degudes per aquell a aquesta meritaran l'interés legal de 

demora. 

 

        La falta de pagament per part de l'Ajuntament de les aportacions compromeses al 

requeriment d'ingrés facultarà a la Diputació Provincial per a la seua compensació 

automàtica amb qualssevol pagaments que aquesta vinguera obligada a fer a 

l'Ajuntament. 

 

       Deixant exceptuada la preferència de pagament legalment establida, l'Ajuntament 

concedeix a la Diputació Provincial de València el caràcter de creditor preferent dels 

Fons Municipals amb relació a l'aportació a què es compromet, a l'efecte del qual 

respondrà del pagament de la seua aportació amb tots els seus ingressos. 

 

 L'Ajuntament faculta de forma expressa a la Diputació Provincial de València per a 

requerir a la Delegació d'Hisenda de la Província, a fi de que adopte les degudes 

disposicions a fi que el 75 per cent de tots els ingressos que li correspon rebre a 

l'Ajuntament en la Tresoreria d'Hisenda, es lliure a favor de la Diputació Provincial fins 

a cobrir les quantitats compromeses, requerides i no satisfetes. 

 

        El cobrament d'aquests crèdits per la Diputació Provincial en substitució de 

l'Ajuntament es farà, en tot cas, de forma tal que queden exceptuades les quantitats que 

el Tresor tinga dret a retindre per a compensar els crèdits que ostente contra el dit 

Ajuntament, siga quina siga la naturalesa dels mateixos. 
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        Es fa expressa acceptació del contingut corresponent a les directrius adaptades a la 

legislació legal aplicable i aprovades per la Diputació Provincial. 

     

        b) Donat compte de les Directrius per a l'elaboració i gestió dels Plans Provincials 

d'Obres i Serveis, Programes d'Instal·lacions Culturals i Programes de Construcció, 

Ampliació i Modernització d'Instal·lacions Esportives, aprovades pel Ple de la 

Diputació Provincial, en la seua sessió de 19 de desembre d'1.991,  i modificades per 

acord de 24 de novembre de 1993, i que s'apliquen a la gestió del PPOS de 2012, i més 

en concret a la Directriu II, punt 3 (p. 8) en la que es conté la DELEGACIÓ en els 

municipis de la província de la contractació de les obres, amb l'obligació que pels 

Ajuntaments es faça constar expressament l'acceptació d'aquesta delegació per acord 

plenari municipal. 

 

Estudiades les diferents alternatives sobre l'execució de l'obra “Millora en Xarxa de 

Pluvials”, s'acorda: 

 

        1.- Acceptar la delegació en aquest municipi per a contractar l'obra mencionada 

anteriorment, i continguda en la directriu II, punt 3 de les aprovades pel Ple de la 

Corporació Provincial en data 19 de desembre d'1.991 i modificades per acord de 24 de 

novembre de 1993. 

 

        2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les directrius que es mencionen en el 

procés d'execució de les obres. 

 

         c) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i firma de documents es 

necessite per a l'execució del present acord.» 

 

3. COMPROMÍS ECONÒMIC I ACCEPTACIÓ DE DELEGACIÓ CAMINS 

RURALS 2012 

 

Explica el Sr. Alcalde. 

 

Després d'una breu deliberació respecte d'això, per unanimitat dels/les assistents, este 

Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Es dóna compte de la circular remesa per la Diputació de València, per la que 

comuniquen l'aprovació del Pla de Camins Rurals de 2012, on es troba inclosa l'obra de 

"Condicionament diversos Camins Rurals", per import de 20.000€. 

 

Per tot això, este Ajuntament Ple, adopta el següent acord:  
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a) Comprometre's davant de Diputació a l'aportació econòmica municipal pels 

conceptes, quanties i per a l'obra que a continuació s'indica inclosa en el Pla de Camins 

Rurals 2012: 

 

Obra: "Condicionament diversos Camins Rurals" 

Aportació Diputació: 20.000€ 

 

      La Corporació Municipal, d'acord amb l'anterior, s'obliga al pagament de la part 

proporcional de l'import assenyalat del cost, contra certificacions d'obra, d'acord amb 

les clàusules següents: 

 

        L'Ajuntament expressament manifesta que té previstos crèdits pressupostaris per a 

atendre a l'aportació compromesa. 

 

        Si l'Ajuntament retardara el pagament de les seues aportacions a la Diputació 

Provincial les quantitats degudes per aquell a aquesta meritaran l'interés legal de 

demora. 

 

        La falta de pagament per part de l'Ajuntament de les aportacions compromeses al 

requeriment d'ingrés facultarà a la Diputació Provincial per a la seua compensació 

automàtica amb qualssevol pagaments que aquesta vinguera obligada a fer a 

l'Ajuntament. 

 

       Deixant exceptuada la preferència de pagament legalment establida, l'Ajuntament 

concedeix a la Diputació Provincial de València el caràcter de creditor preferent dels 

Fons Municipals amb relació a l'aportació a què es compromet, a l'efecte del qual 

respondrà del pagament de la seua aportació amb tots els seus ingressos. 

 

 L'Ajuntament faculta de forma expressa a la Diputació Provincial de València per a 

requerir a la Delegació d'Hisenda de la Província, a fi de que adopte les degudes 

disposicions a fi que el 75 per cent de tots els ingressos que li correspon rebre a 

l'Ajuntament en la Tresoreria d'Hisenda, es lliuren a favor de la Diputació Provincial 

fins a cobrir les quantitats compromeses, requerides i no satisfetes. 

 

        El cobrament d'aquests crèdits per la Diputació Provincial en substitució de 

l'Ajuntament es farà, en tot cas, de forma tal que queden exceptuades les quantitats que 

el Tresor tinga dret a retindre per a compensar els crèdits que ostente contra el dit 

Ajuntament, siga quina siga la naturalesa dels mateixos. 
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        Es fa expressa acceptació del contingut corresponent a les directrius adaptades a la 

legislació legal aplicable i aprovades per la Diputació Provincial. 

     

Estudiades les diferents alternatives sobre l'execució de l'obra “Condicionament 

diversos Camins Rurals”, s'acorda: 

 

        1.- Acceptar la delegació en aquest municipi per a contractar l'obra mencionada 

anteriorment, i continguda en la directriu II, punt 3 de les aprovades pel Ple de la 

Corporació Provincial en data 19 de desembre d'1.991 i modificades per acord de 24 de 

novembre de 1993. 

 

        2.- Comprometre's a l'exacte compliment de les directrius que es mencionen en el 

procés d'execució de les obres. 

 

         b) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i firma de documents es 

necessite per a l'execució del present acord.» 

 

4. ORDENANÇA UTILITZACIÓ PAELLERS 

 

Explica el Sr. Alcalde. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Raga en representació del 

PSOE i diu: 

 

“Nosaltres sempre hem abogat per fer-ho d’una altra manera. Posant una tanca 

perimetral per a regular horaris d’ús. Ara bé: Que s’ha de regular? Si; que s’ha 

d’organitzar d’alguna manera? També... Que açò es la solució? No... seguirà havent 

actes de vandalisme?  Desgraciadament, si..., perquè hi ha gent que no valora el bé 

comú, no aprecien lo públic.. de la ordenança en si, n’hi ha coses que no acabem de 

vore, però igual són coses menors... a pesar d’açò,  s’abstindrem...” 

 

A continuació intervé la Sra. Amigó per a dir que ella no farà demagògia, que està 

d'acord. 

 

Passat l'assumpte a votació, per 7 vots favorables  dels/les regidors/es de PP i BLOC i 4 

abstencions dels/les regidors/es del PSOE, este Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Vista la creixent utilització dels paellers sitis al parc del polígon industrial, s'exposa la 

necessitat regular la utilització de les esmentades instal·lacions, a fi d'assegurar un bon 

ús de les mateixes i preservar-les en un estat òptim per a la seua utilització. 
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Per tot això, este Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

a) Aprovar l'Ordenança reguladora de la utilització de les instal·lacions municipals de 

paellers:  

 

«ORDENANÇA REGULADORA DE LA UTILITZACIÓ INSTAL·LACIONS 

MUNICIPALS DE PAELLERS 

 

 ARTICLE 1. Objecte. 

 

  L'objecte de la present Ordenança és la regulació de l'ús temporal dels paellers 

sitis al polígon industrial. 

 

 ARTICLE 2.  

 

 Àmbit d'Aplicació.-Les normes de la present Ordenança seran aplicables a la 

utilització dels paellers pels particulars.  

 

 ARTICLE 3.- Ús de les Instal·lacions Municipals. 

 

 Els paellers citats només podran ser utilitzats per aquelles persones que, almenys 

una d'elles, siga veïna de Bonrepòs i Mirambell i  sempre que es faça un ús responsable.  

  

 ARTICLE 4. Sol·licituds. 

 

 Els interessats en la utilització dels paellers municipals hauran d'obtindre 

autorització de l'Ajuntament amb caràcter previ.  

 

 En la sol·licitud es farà constar, a més de les dades preceptives segons la Llei de 

Règim Jurídic de les Administracions Públiques i de Procediment Administratiu Comú, 

els punts següents: 

 

 — Dades del sol·licitant i/o persona responsable 

 — Nombre de persones. 

 

 ARTICLE 5. Deures dels Usuaris.- 

 

 Els usuaris hauran de:  

 

 -. Cuidar dels mateixos, del mobiliari existent i comportar-se amb el degut 

civisme. 
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 .- Deixar la zona neta i sense restes de menjar, envasos, bosses, etc 

 

ARTICLE 6. Prohibicions. 

 

 Estaran prohibides les actuacions següents: 

 

 Utilitzar llenya de palets amb tatxes i qualsevol altra actuació que supose un ús 

no responsable dels mateixos. 

 

 ARTICLE 7. Condicions d'ús de les Instal·lacions. 

 

  Els sol·licitants que obtinguen l'autorització hauran de fer ús dels paellers 

atenent a la seua naturalesa i destí, i de manera que no s'ocasione al mateix dany o cap 

menyscabament, sense perjuí del desgast que puga produir-se per l'ús normal, adequat i 

raonable atenent el fi per al qual va ser sol·licitada la utilització. 

 

 Els usuaris dels paellers, després de cada període diari d'ús procediran a la seua 

neteja i ordenació de manera que puguen ser immediatament utilitzats. 

 

 ARTICLE 8. Fiança.  Per a la concessió de l'autorització, serà requisit previ, la 

presentació d'una fiança de 30 €, sense el compliment de la qual no tindrà cap validesa 

l'esmentada autorització. Aquesta  serà tornada una vegada la Policia Local informe de 

la seua utilització correcta. 

 

Si l'agent no informa sobre l'estat final de les instal·lacions i el bon ús del servei 

autoritzat, perdrà automàticament el dret de recuperar la fiança. 

 

 ARTICLE 9. Comprovació Municipal de l'Ús Adequat. 

 

  Conclòs l'ús dels paellers, l'interessat comunicarà a la Policia Local  que ha 

finalitzat la seua utilització, a fi que comprove la seua utilització correcta i emeta el 

corresponent informe. 

 

 ARTICLE 10. Infraccions. 

 

  Seran infraccions: 

 

 - La utilització no responsable de les instal·lacions 

 - No deixar neta la zona. 

 - Fer una utilització diferent de l'autoritzada. 

 - Nombre més gran de persones de les autoritzades. 
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- Cremar restes de palets amb tatxes 

- No sol·licitar autorització  

 

 ARTICLE 11. Sancions. 

 

  Les sancions a imposar en cas de comissió de les infraccions abans indicades, 

seran: 

 

 -  30 € per qualsevol de les infraccions anteriors, la qual cosa implicarà la no 

devolució de la fiança i la seua aplicació al pagament de la sanció. 

 

 Les sancions que poden imposar-se seran independents de la indemnització de 

danys i perjuís que procedisca. 

 

 DISPOSICIÓ FINAL PRIMERA 

 

 La present Ordenança serà objecte de publicació íntegra en el Butlletí Oficial de 

la Província, entrant en vigor una vegada haja transcorregut el termini establit en 

l'article 70.2 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases del Règim Local.» 

 

b) Que s'expose al públic per un termini de 30 dies a efecte de reclamacions, quedant 

definitivament aprovada en el cas que aquestes no es presenten. 

 

c) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i firma de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.» 

 

5. ORDENANÇA TAXA UTILITZACIÓ BÀSCULA 

 

Explica el Sr. Alcalde. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Raga en nom del PSOE i diu: 

 

“Si s’ha decidit posar-la en marxa està clar que n’hi ha que fer una ordenança per al seu 

ús... només dir que dure molt i no estiguem constantment tenint noticies de actes 

vandàlics o de robatoris en els dispositius de fitxes, buscant el coure... i que no es lleve 

un tros de jardí per fer l’eixida...” 

 

A continuació pren la paraula la Sra. Amigó per a expressar la seua satisfacció amb què 

es pose en marxa la bàscula. 
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Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, este Ajuntament Ple 

adopta l'acord següent: 

 

« Vista la pròxima posada en marxa de la bàscula municipal, és necessària la regulació 

del preu públic a cobrar per la utilització de l’esmentat servei, per la qual cosa este 

Ajuntament Ple adopta l’acord següent: 

a) Aprovar l'Ordenança reguladora del preu públic per la prestació del servei o la 

realització de l'activitat d'utilització de la bàscula municipal. 

 

«ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER LA PRESTACIÓ DEL 

SERVEI O LA REALITZACIÓ DE L'ACTIVITAT D'UTILITZACIÓ DE LA 

BÀSCULA MUNICIPAL 

 

 ARTICLE 1. Fonament Legal 

 

  Fent ús de les atribucions conferides en els articles 41 al 47 i 127 del Reial 

Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s'aprova el Text Refós de la Llei 

Reguladora de les Hisendes Locals, aquest Ajuntament estableix el preu públic per la 

prestació del servei o la realització de l'activitat utilització de la bàscula municipal. 

 

 ARTICLE 2. Naixement de l'Obligació. 

 

  L'obligació de pagar el preu públic naix des que s'inicie la prestació del servei o 

la realització de l'activitat.  

 

 ARTICLE 3. Obligats al Pagament 

 

  Estaran obligats al pagament del preu públic els que es beneficien dels serveis 

pels quals hagen de satisfer-se aquell. 

 

 ARTICLE 4. Quantia. 
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  La quantia dels drets a percebre pel preu públic serà la següent: 1 euro per 

pesada. 

 

 ARTICLE 5. Cobrament. 

 

  L'obligació de pagar el preu públic naix des que s'inicia la prestació del servei.  

 

 No obstant això, el funcionament de la bàscula funciona amb fitxes, les quals 

hauran d'obtindre's en l'entitat bancària que designe l'Ajuntament. 

 

  

DISPOSICIÓ ADDICIONAL.- 

 

 Les quanties del preu públic regulades en la present Ordenança porten inclòs 

l'IVA corresponent. 

 

 DISPOSICIÓ FINAL. L'Acord d'establiment d'aquest preu públic va ser adoptat 

i la seua Ordenança va ser aprovada pel Ple d'aquest Ajuntament, en sessió celebrada el 

dia ____________, i començarà a regir a partir de l'endemà a la seua publicació, i 

seguirà en vigor fins que s'acorde la seua derogació o modificació expressa per 

l'Ajuntament.» 

 

b) Que s'expose al públic per un termini de 30 dies a efecte de reclamacions, quedant 

definitivament aprovada en el cas que aquestes no es presenten. 

 

c) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i firma de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.» 

 

 

6. PROPOSTA DEL PARTIT SOCIALISTA SOBRE MODIFICACIÓ TAXA DE 

FEM 

 

El Sr. Ramón llig en primer lloc la proposta. 

 

«Atés que és un moment tan difícil per a tots, amb una crisi econòmica que mai acaba, 

la crisi econòmica més important en molts anys sinó la més important de la història. En 

aquesta recessió, que ha creat tants parats i per desgràcia pareix que encara hi haurà 

més, de fet, el govern d'Espanya té la previsió que augmenten en 630.000 parats més. A 

més, amb una previsió de creixement negatiu del PIB de l'1,7 per al 2012 i el mateix per 

al 2013, amb tantes hipoteques a què la gent ha de fer front i que no podran assumir, 

com ja li ha passat per desgràcia a tants espanyols. Els pagaments cada vegada són més 
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inassumibles: ja es va apujar el rebut de l'aigua, la contribució, la gasolina, el IRPF i els 

que vindran en pròximes dates. Per tot això creiem que hi ha arribat el moment 

d'alleujar aquesta càrrega als nostres veïns més necessitats. 

 

Ja que l'equip de govern dubta i no pren cap decisió, des del PSPV portem a ple una 

iniciativa per a compensar d'una forma prou justa la pujada de l'IBI en Bonrepòs i 

Mirambell, on el tipus impositiu  ha passat del 0,85 a 0,935, amb la baixada de la taxa 

de l'arreplega del fem en Bonrepòs i Mirambell, proposta que vam fer en la comissió 

informativa i en altres moemntos d'aquesta legislatura. Però creiem que aquesta baixada 

no és suficient. 

Des del PSPV-PSOE com partit d'esquerres que som no podem oblidar-nos dels més 

desfavorits i apostem per la redistribució de la riquesa, i més encara en aquests moments 

on s'engrandeixen tant les desigualtats. 

 

Atés que nosaltres som un partit amb un afany col·laborador amb el nou Govern, com 

hem demostrat en punts anteriors i en altres moments, hem decidit presentar aquesta 

moció perquè siga considerada pel ple perquè puga fer-se efectiva en el pressupost 

Municipal del 2012. 

 

Per tot això, és GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA DE L'AJUNTAMENT DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL proposa al ple els següents:  

 

ACORDS 

 

1. Modificar l'ordenança fiscal per a l'exacció de la taxa per la prestació del servei 

d'arreplega i eliminació de fems de Bonrepòs i Mirambell, en l'article 5, al punt 2, 

epígraf1, apartat A, reduint la quantitat mensual a pagar per cada vivenda en 2€. El que 

suposa un estalvi anual de 24€ per vivenda. 

2. Que s'incloga en el pressupost municipal del 2012 i 2013 una partida de 

despeses de 25.000€ per a ser repartida a través dels serveis socials, amb una justa 

baremació, per a poder ajudar les persones que realment ho necessiten i cobrisca al 

nombre més gran de persones possibles.» 

 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Raga, en nom del Grup 

Socialista, que diu: 

 

“Creem que la proposta està clara, és la tercera vegada que duem a ple una proposta per 

a compensar la pujada abusiva del IBI en un moment com este. Per tant, l’orde del dia 

està mal redactat, no és proposta sobre la modificació de la taxa de fem... la proposta tal 

com diu de majúscules i negreta: “COMPENSACIÓ DE PART DE LA PUJADA DE 
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L’I.B.I. A TRAVÉS DE LA TAXA DE FEM I DELS SERVICIS SOCIALS”. 

 Amb la proposta, el rebut de cada vivenda es veuria reduït en 2 € al mes, 24 € al 

any... però lo important de la proposta està en la creació d’un fons de 25.000 € per als 

més necessitats de Bonrepòs i Mirambell, que es sumaria al que tenim a dia de hui... 

considerem molt necessària esta ajuda en estos moments... quan s’estan rescatant bancs 

amb tants milers de milions d’euros, resultaria incomprensible que no s’ajudara a la gent 

que realment ho necessita... 

24 € x 1400 vivendes = 33.500 € + 25.000 € no arriba als 60.000 €, fins a 90.000 més 

d’IBI que es cobren de més amb la pujada... 

 

Per acabar una reflexió personal, si en vegada d’haver ajudat als bancs, tant abans com 

ara, s’hagués ajudat a la gent que tenia eixes hipoteques dubtoses, segur que no estaríem 

en este pou... la gent tindria sa casa, els bancs no s’haurien enfonsat al poder la gent fer 

front al pagament, la gent per tant tindria més diners que gastaria, l’economia es mouria, 

al moure’s el consum, hi haurien més llocs de treball, a l’Estat li suposaria menys 

despesa i no s’hagueren fet les retallades que s’han fet... 

 

Així tenim tot el contrari... rescat a bancs, retalls, atur, deute...” 

 

A continuació intervé la Sra. Amigó i diu que està d'acord amb la proposta del PSOE i 

que s'alegra que reconega les seues equivocacions. 

 

A continuació intervé el Sr. Alcalde i diu que se sorprén que ara li demanen baixada de 

la taxa de fem quan ells el que van fer quan governaven era apujar tant la taxa de fem 

com l'IBI.  Afig que la situació actual de l'Ajuntament no és la més favorable, que 

devem 600.000€ en préstecs, més els 600.000€ del pla de proveïdors, 150.000€ a la 

Mancomunitat del Carraixet, i encara estan en l'aire els 300.000€ de Fermín Laguarda… 

que la seua intenció és reforçar l'executiva i sanejar l'Ajuntament. Afig que 

possiblement en el 2013 podem plantejar-nos una baixada de la taxa de fem. Que ara 

vénen els senyorets a dir el que hem de fer…Li diu al Sr. Raga que els números que ha 

fet en la moció no quadren de cap de les maneres. 

 

Afig que en estos moments estem sense pòlissa de crèdit i potser arribe el moment que 

no es puga pagar als empleats. Que l'índex de morositat és cada vegada major. Afig que 

a més ha calgut pagar 120.000€ a FCC per a rescindir el contracte. 

 

El Sr. Ramón li contesta que a FCC no se li havia pagat res des que va entrar este equip 

de govern fins ara per a rescindir el contracte. 

 

Passat l'assumpte a votació, queda rebutjada la proposta per 6 vots en contra dels/les 

regidors/es del PP i 5 vots favorables dels/les regidors/es del PSOE i BLOC. 
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7. MODIFICACIÓ TARIFES CLAVEGUERAM 2012 

 

Explica el Sr. Alcalde la proposta d'acord, fa comparatives de preus i fa història de la 

proposta. Diu que ara s'elimina la quota de servici aprovada pel PSOE i hi ha una 

apujada per a les indústries. Així mateix, que se suprimix el manteniment de les fonts, 

que és il·legal i es facturarà a banda. 

 

Oberta deliberació respecte d'això pren la paraula el Sr. Raga, en representació del 

PSOE i diu: 

 

«Nosaltres volem fer memòria en este punt: 

 

Per dues vegades hem tingut que demanar que es quedara sobre la taula la modificació 

d’esta tarifa, per a que no s’aprovara la proposta acord injusta que duia a ple, l’equip de 

govern, on proposaven que els veïns indirectament assumirem les despeses del 

clavegueram de les empreses. Era tan evident que no es votà. 

 

Ara se’ns du una proposta diametralment diferent, de la que creiem que és més justa, ara 

bé, hi ha coses les que no se’ns ha dit la veritat... Com per exemple el manteniment de 

les fonts: 

Se’ns ha venut que el manteniment es farà per 5.000 € menys, que la negociació ha sigut 

per a premi, o una cosa pareguda... doncs, és mentida. 

 

 El preu és el mateix, només s’han reduït servicis que es feien. 

 

Per a enguany estava previst un cost de 8.530'08 €, per manteniment de fonts. Açò 

incloïa:  

 

2 vegades a la setmana: neteja superficial font (arreplegada de sòlids)  

2 vegades setmana, manteniment electromecànic (verificació arrancada i funcionament 

de la font, sistema hidràulic, grups de bombament i quadro elèctric).  

4 vegades any: Neteja integral font, amb buidatge i neteja fons de got i parets amb 

productes especials.  

2 vegades any, anàlisi de legionel·la.  

Enguany ha quedat en un cost de 2.788'68 € + IVA  (es paga IVA a l'haver de facturar, 

abans ho suportaven els abonats). 3.300 € 

 

1 vegada al mes,  Manteniment electromecànic (verificació arrancada i funcionament de 

la font, sistema hidràulic, grups de bombament i quadro elèctric)  
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2 vegades any,  Neteja integral font, amb buidatge i neteja fons de got i parets amb 

productes especials. 

2 vegades any, anàlisi de legionel·la.  

 

Només demanem que la informació no se’ns done esbiaixada, a mitges, que la 

informació interessada i injusta... nomes demanem que diga sempre, o alguna volta més 

que siga, la veritat.» 

 

A continuació, pren la paraula la Sra. Amigó i diu que el seu grup considera que no 

s'hauria d'apujar ni un cèntim, que s'han mantingut reunions en què no ha estat present 

cap representant de l'empresa, que en eixe cas hagueren assistit. Afig que no sap si 

l'acord és o no millor, que no sap si la negociació ha sigut o no roïna. Que per tant, 

s'abstindrà en la votació. 

 

El Sr. Alcalde li contesta que en conjunt no hi ha hi augment, que de quasi 28.000€ ha 

baixat a 26.000€. 

 

El Sr. Raga intervé i anuncia la seua intenció de votar la proposta favorablement, però 

expressa la seua queixa que el Sr. Alcalde no diga la veritat. 

 

Passat l'assumpte a votació, per 10 vots favorables dels/les regidors/es de PP i PSOE i 1 

abstenció de la regidora del BLOC, este Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 

«Vist l'estudi econòmic presentat per Omniun Ibérico S.A., empresa concessionària del 

servici de manteniment del clavegueram d'esta localitat, pel que sol·licita l'augment de 

les tarifes a cobrar, a fi de mantindre el degut equilibri economicofinancer en la 

prestació del servici, este Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

  

 a) Aprovar provisionalment la modificació de les tarifes a cobrar pel manteniment 

del servici de clavegueram, segons es reflectix en l'estudi econòmic presentat per 

O.I.S.A., que queden com seguix: 

 

 Quota de servici ……………… 0 

 Quota de consum domèstics.. . 0,1516€/m3 

 Quota de consum industrials….0,3240€/m3 

 

 b) Modificar l'article 5 de l'ordenança reguladora per a l'exacció de la taxa pel 

manteniment del servici de clavegueram, que queda com seguix: 
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 "Article 5.- La quota tributària a exigir serà l'equivalent a una quota en funció dels 

metres cúbics d'aigua consumida i, per tant, abocada a la xarxa, diferenciant-se el 

consum domèstic de l'industrial i que seran les següents:  

  

Quota de consum domèstics.. . 0,1516€/m3 

Quota de consum industrials….0,3240€/m3 

 

 c) Que se seguisquen els tràmits fins a la seua aprovació definitiva. En cas no 

existisquen reclamacions en el període d'exposició al públic, les modificacions anteriors 

quedaran definitivament aprovades. 

 

 d) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i firma de documents es 

necessiten per a l'execució del present acord.» 

 

 

8. PROPOSTA PARTIT SOCIALISTA EXCLUSIÓ TAXA TAMER DEL REBUT 

DE L'AIGUA 

Llig la moció el Sr. Ramón, que diu: 

 

«Creiem que davant de la injustificada i excessiva pujada de la taxa TAMER aprovada 

l'any passat pels vots del PP en l'entitat metropolitana EMTRE, és just que aquesta taxa 

es cobre per separat, perquè els veïns puguen visualitzar més fàcilment el cost de la 

mateixa, i que aquesta no es puga confondre amb el consum d'aigua de cada llar i la 

recaptació de la taxa de fem municipal.  

 

Més de 300 veïns han presentat recurs a aquesta pujada de la taxa, per la qual cosa 

pensem que des d'aquest ajuntament hem de sol·licitar aquesta separació de taxes. 

Diversos ajuntaments pertanyents a l'EMTRE ja han posat en marxa aquesta mesura. 

 

Per tot això, el Grup Municipal Socialista de l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell 

proposa al ple el següent: 

 

ACORD 

 

 Que s'excloga la taxa TAMER del rebut de l'aigua i fem que paguen els veïns de 

Bonrepòs i Mirambell, perquè els veïns que han presentat més de 300 reclamacions 

contra aquesta taxa puguen visualitzar de manera més clara els costos d'aquesta.» 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula la Sra. Amigó i diu que la proposta té 

coherència, que està d'acord amb la seua aprovació. 
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Intervé el Sr. Alcalde i llig algunes parts de la resolució de l'EMTRE que s'ha repartit 

als regidors. Explica que no creu convenient actuar en contra d'esta Resolució. 

 

A continuació, pren la paraula el Sr. Raga, en nom del PSOE que diu: 

 

« Sobre l’escrit de la presidenta de l’Emtre sols llegir-lo dóna vergonya: 

 

1ª Si no està d’acord l’Emtre amb els acords plenaris que s’han fet, ho té fàcil... que 

recórrega eixos acords o que vaja als tribunals. 

2ª Eixe escrit sols vol un propòsit intentar acovardir als municipis... no ho han 

aconseguit. 

3ª Esta proposta és mes important del que pareix... a banda de que es visualitza lo que 

paga cada u... impedeix una injustícia. Si tu pagues 14 € de d’aigua i el rebut puja a 86 

€... si u no pot pagar 86 € a lo millor si pot pagar els 14 de l’aigua i així no li tallen 

l’aigua. 

4ª Crec que l’ajuntament firma un conveni amb l’Emtre al 2009 per a que la taxa es 

cobrara a traves del rebut de l’aigua... i caducava al 2011. I a més és competència 

municipal, el decidir com es cobra. 

5º Este és l’escrit dels Ajuntaments en resposta al de l’Emtre... 

Llig l’escrit Jose Angel...» 

 

La Sra. Amigó intervé i diu que escoltant la resolució de l'EMTRE pensa que qui haurà 

sigut la ment pensant que l'haurà redactat, que pareix que està feta per a anar en contra 

dels ajuntaments del PSOE. 

 

El Sr. Alcalde contesta que si s'accepta suposaria una guerra jurídica en què no vol ficar 

a l'Ajuntament. 

 

Passat l'assumpte a votació, per 5 vots favorables dels/els regidors/és de PSOE i BLOC i 

6 vots en contra dels/els regidors/és del PP, queda rebutjada la proposta. 

 

9. INFORMES DE PRESIDÈNCIA 

 

El Sr. Alcalde informa sobre els assumptes següents: 

 

- Sobre el pagament del deute a proveïdors i la situació econòmica de 

l'Ajuntament 

- Sobre l'entrevista que va mantindre junt amb la regidora d'educació amb el Sr. 

Cabo, director general d'Ordenació i Centres Docents de la Conselleria d'Educació. 
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- Sobre l'entrevista que va mantindre junt amb la regidora de Benestar Social  amb 

la directora general d'Integració i Cooperació de la Conselleria de Benestar Social, 

Herminia Palomar. 

- Sobre la imminent firma de l'acord de derrocament de l'antic quarter. 

- Sobre la firma del Sr. Laguarda la servitud per a la instal·lació elèctrica. 

- Sobre l'estat de l'expedient de la Modificació Puntual per a l'ampliació del 

cementeri. 

- Sobre l'habilitació d'un nou aparcament de vehicles al solar d'Antonio Traver. 

- Sobre la desestimació del projecte de l'elevador de la piscina i la compra del 

micròfon sense fil. 

- Sobre la celebració de la II Fira Comercial i Gastronòmica els dies 9 i 10 de 

juny. 

- Sobre la nova modalitat de celebració de la “tomatà” que implicarà el pagament 

de 1€ per comensal. 

- Sobre la reunió de la Mesa General de Negociació de l'Ajuntament. 

- Sobre les Resolucions d'Alcaldia 18, 19 i 20. 

 

10. INFORMES ÒRGANS SUPRAMUNICIPALS 

 

El Sr. Alcalde informa sobre la Junta de Govern de la Mancomunitat del Carraixet sobre 

els estudis que s'estan duent a terme per a cobrar la taxa de fem directament per la 

mateixa. 

 

11. DESPATX EXTRAORDINARI 

 

El Sr. Raga, en nom del PSOE, sol·licita que es declare la urgència per a tractar sobre 

les mocions que va presentar el seu grup per registre d'entrada i diu: 

 

«En primer lloc vull exposar els antecedents: 

 

1º. L’alcalde primer es queixa del termini en què li presentaven les mocions, perquè no 

li donava temps a que li prepararen els argumentaris a València per poder contestar al 

ple. O eixa sensació dóna... 

 

2º. L’equip de govern no suporta les crítiques, ni les preguntes... no sap separar la crítica 

política del que pugem ser com a persones... per a vostés la crítica política se l’agafen 

com una critica personal... Doncs bé, com açò els supera, agafen rabietes com els 

xiquets i per això, no ens faciliten la informació que demanem, escudant-se en la llei de 

protecció de dades. 
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3º. Com a pesar d’açò l’oposició els segueixen criticant, basant-se en l’article 116 de la 

Lei 8/2010, de 23 de juny, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. Diu així:  

Artículo 116. Propuestas de resolución. 

1. Los grupos municipales o una cuarta parte de los miembros de la corporación podrán 

presentar al Pleno propuestas para su debate y votación. 

2. Se incluirán en el orden del día las propuestas presentadas con diez días naturales de 

antelación a la fecha del Pleno ordinario. Si la propuesta se presentara pasado dicho 

plazo sólo podrá procederse a su debate y votación plenaria mediante acuerdo previo 

que aprecie su urgencia adoptado por mayoría absoluta del número legal de miembros 

de la corporación. 

No ens deixa presentar les mocions, en un termini inferior a 10 dies… trencant un acord 

verbal de tots els grups polítics, pel qual dilluns abans del ple es pogueren dur… esta es 

la democràcia que temin a BIM, ordeno i mando… els acords m’els passe pel forro, 

perquè tinc majoria absoluta. 

 

4º. Curiosament en l’article 87 del règim orgànic municipal, aprovat per unanimitat de 

tots els grups, al Juliol de l’any 1986, diu que el temps per a presentar les mocions no 

serà inferior a tres dies… un altre acord que es trenca per demostrar ací qui mana… faig 

el que vull, eixa es la democràcia que tenim a BIM. Ni amb Franco… 

 

5º. Nosaltres hem plantejat un recurs de reposició, basant-se en la sentència del TS d'11 

de maig de 1998, STS Sala 3ª d'11 maig 1998 que afirma que els Reglaments Orgànics 

municipals gaudeixen de la primacia derivada de la competència que la llei atribueix a 

les Entitats Locals, al marge de l'específica jerarquia normativa.  

 

A més hi ha més sentencies similars, qualsevol que tinga internet, pot localitzar bases de 

dades on n’hi ha sentencies que han creat jurisprudència. Però ja vos he explicat el tipus 

de democràcia que tenim en BIM. 

 

6ª. I per acabar, el aprovar la urgència o no, es dirà com van a ser les nostres relacions a 

l’hora de col·laborar o no amb l’equip de govern, perquè ens haurà dit moltes coses amb 

la seua actitud... al trencar tots els acords que havien perdurat durant moltes 

legislatures... crec que els acords per unanimitat on s’aproven les normes que han de 

regir un ajuntament només han de trencar-se per un nou acord aprovat també per 

unanimitat... o almenys amb una raó que no es puga rebatre... 

 

Crec que he sigut clar, no tinc res més a dir... voteu el que cregueu convenient, però 

ateniu-vos a les conseqüències, quan després busqueu al Pspv per a alguna cosa... no 

serà fàcil trobar-nos... però també li dic que nosaltres seguirem criticant el que no ens 

agrade... i seguirem duent propostes que considerem que són un benefici per al bé 

comú... pel bé del poble i dels veïns.» 
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Intervé a continuació la Sra. Amigó i diu que si s'ha d'aplicar la Llei de manera taxativa, 

si l'any 1987 el ROM ja diu que tres dies són suficients per a la presentació de les 

mocions, a més de l'acord verbal que es va adoptar en la Comissió Informativa. Afig 

que hi ha mitjans telemàtics per a fer arribar les mocions a tots els membres del Ple. 

 

Diu que en estos moments el PP té majoria absoluta en la Corporació, però que no se'ls 

ha d'oblidar que esta situació no serà indefinida. Que no porta a cap lloc posar les coses 

difícils a l'oposició perquè sí, que això trenca l'harmonia existent i que haurien de 

recapacitar sobre això. 

 

Finalment el Sr. Alcalde intervé i diu que cal complir la Llei, però que està disposat a 

arribar a un acord. Que en Comissió Informativa proposarà algun acord, però que ara no 

declararà la urgència. 

 

Passat l'assumpte a votació, per 5 vots favorables dels /les regidors/es de PSOE i BLOC 

i 6 vots en contra dels/les regidors/es del PP, queda rebutjada la proposta. 

 

12. PRECS I PREGUNTES 

 

En primer lloc, el Sr. Raga, en nom del PSOE, efectua un prec: 

Se li va acusar d'una cosa que no va fer, prega se li cride sense intermediaris. El Sr. 

Alcalde li respon que ell li va cridar per un ple ordinari. Contesta el Sr. Raga que ell no 

li va cridar. El Sr. Alcalde contesta que bo, ell personalment no li va cridar, però que li 

consta que si que se li va dir. 

 

A continuació efectua les preguntes següents: 

-Llig una moció que va presentar el seu grup el passat exercici i que va ser aprovada pel 

Ple sobre l'elevador de la piscina. Pregunta si no complirà amb la Llei i què partida hi ha 

pressupostada. El Sr. Alcalde li contesta que costa 6.000€ i només hi ha una partida de 

4.000€. Li contesta el Sr. Raga que li farà arribar la Llei. 

-Pregunta per què quan ells van sol·licitar tallar el carrer Corts Valencianes per a 

celebrar una festa se’ls va denegar i ara perquè l'Associació de Comerciants celebre la 

fira, s'ha tallat l'entrada principal del poble. El Sr. Alcalde li contesta que no tots els 

actes són iguals, que cal valorar cada un, que en este cas era l'Associació de 

Comerciants per a la celebració de la Fira Comercial i Gastronòmica. El Sr. Raga li 

contesta que és una altra de les seues mentides, perquè el cap de policia li va dir que ell 

l'haguera informat favorablement. 

-A continuació pregunta si se'ls van a continuar denegant les còpies de les factures dels 

mòbils dels regidors que ha tornat a demanar. El Sr. Alcalde li diu que ja se li ha 

contestat per escrit. 
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-Pregunta si ja s'ha confirmat la instal·lació d'una nova aula prefabricada en el col·legi. 

El Sr. Alcalde li contesta que sí. 

-Pregunta així mateix si ja s'ha reposat el material que van robar. El Sr. Alcalde li 

contesta que no. 

-A la Sra. Sancho pregunta si ja hi ha data per al pagament de les beques de menjador. 

La Sra. Sancho li contesta que no. 

-Així mateix pregunta a la Sra. Sancho si se sap alguna cosa de la convocatòria de 

beques. La Sra. Sancho li contesta que estan en això. 

-Pregunta a la Sra. Godino per què roman oberta la porta del nou ambulatori, que la 

setmana passada va vindre la Guàrdia Civil. Li respon la Sra. Godino que el Sr. 

Arquitecte li ha informat que  no es pot tancar, perquè no hi ha electricitat i segons la 

normativa, si no n'hi ha, les portes automàtiques han de romandre obertes. Afig el Sr. 

Laguna que també hi ha hagut un robatori de cable en el camp de futbol. El Sr. Raga li 

pregunta que això què ha de veure. 

-Continua preguntant el Sr. Raga sobre la nova plaça d'ATS que correspon per ràtio 

d'habitants. La Sra. Godino li respon que han parlat amb Conselleria i que encara que la 

plaça està pressupostada, de moment no es va a ocupar.  

-Diu així mateix que té entés que no es van a cobrir les vacacions del personal. La Sra. 

Godino li respon que si no ho fan, farem el que hàgem de fer. 

-Pregunta per la captació de correus electrònics per l'empresa CIVA El Sr. Alcalde li 

respon que ja està feta, que només falta repartir-lo pel poble. 

-Pregunta com està el tema de l'execució forçosa de la vivenda que cal derrocar al c/ 

Major que es va preguntar en el ple ordinari de novembre i que és propietat d'un 

familiar del Sr. Alcalde que es va dir que s'havia prorrogat. El Sr. Alcalde diu que s'està 

pendent de requerir-li.  

-Pregunta per què no se'ls ha donat trasllat del conveni amb els propietaris dels terrenys 

de l'antic quarter militar. Se li contesta que perquè no s'ha firmat encara. 

-Pregunta sobre quina campanya es va a dur a terme contra el morrut roig. El Sr. 

Alcalde li contesta que ja s'estan duent a terme actuacions, que als particulars no s'ha 

estés la campanya, però que es farà. 

-Pregunta si s'ha habilitat una nova zona de càrrega i descàrrega en el polígon industrial, 

ja que el Sr. Alcalde l'està utilitzant. Este li contesta que ho estan utilitzant també altres 

empreses com per exemple, Vivers Marqués. 

- Diu que els agradaria que se'ls explicara la proposta que se li va fer a l'Associació de 

Veïns perquè es fera càrrec de les oliveres. 

 -Així mateix, pregunta si es va a realitzar una modificació de crèdits per al pagament 

d'interessos. Explique jo, el Secretari que caldrà fer una modificació de crèdits però que 

de moment hi ha partida. 

-Pregunta si és cert que no eixiran les subvencions de PAMER ni EMCORP. El Sr. 

Alcalde li contesta que és cert. 
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-Pregunta si la directora de l'Escola d'Estiu enguany també serà Consuelo Peris Devis. 

El Sr. Alcalde li contesta que sí. 

 

El Sr. Ramón exposa a continuació sobre els deutes que mantenen amb este Ajuntament 

tant la Generalitat Valenciana de 300.000€ com la Diputació de València de 90.000€, 

que si s'hagueren pagat, no caldria haver fet un pla de proveïdors de 600.000€, i que 

això costarà als veïns 200.000€ d'interessos. 

 

Recorda que en canvi, “les subvencions que provenien del govern central governat per 

Rodríguez Zapatero van arribar sense retards i sense generar problemes de finançament 

als municipis”.  

El sr. Alcalde respon que “sí, que es van donar 2'5 milions d'euros en subvencions que 

no sap on estan”. Afig que “ojalá els agarrara jo”. 

 

Davant de la sorpresa general, el sr. Ramón li respon que “hi ha alguns que han vingut a 

pillar-los però no han tingut temps.” 

 

La Sra. Pérez sol·licita que consten en acta estos comentaris. 

 

El sr. Ramón  pregunta així mateix sobre per què l'oposició no pot firmar també la 

confidencialitat segons la Llei de Protecció de Dades Personals per a tindre accés a la 

documentació que els és denegada per eixe motiu. El Sr. Alcalde li contesta que ja se li 

ha contestat per escrit. 

El sr. Ramón li contesta que no entén com pot funcionar l'Ajuntament, han firmat 

l'acord de confidencialitat els regidors de l'equip de govern? El sr. Alcalde respon que 

no.  

El sr. Ramón pregunta llavors no s'està incomplint la llei de protecció de dades 

personals, atés que el mateix dret tenen els regidors de govern que els de l'oposició a 

veure qualsevol expedient municipal? El sr. Alcalde sol·licita un informe al sr. Secretari 

sobre este punt. Després afig que creu que la Sra. Trives sí que ha firmat l'acord de 

confidencialitat. 

 

A continuació intervé la Sra. Amigó i efectua els precs següents: 

-Prega que, o bé els plens comencen més prompte o bé se celebra un cada mes. 

-Prega així mateix que el torn de preguntes dels plens siga rotatiu, és a dir, que en cada 

ple comence un grup municipal a fer les preguntes. 

 

A continuació, efectua les preguntes següents: 

-A la regidora d'Educació: coneixen el nombre d'alumnes de tres anys que correspon 

entrar el pròxim curs al col·legi? Li respon la Sra. Sancho que sí. 
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-Pregunta a continuació si se supera la ràtio. La Sra. Sancho li respon que sí perquè són 

60 xiquets i hi ha dos aules. 

-Pregunta a continuació sobre les beques de menjador. La Sra. Sancho li respon que 

estan buscant solucions. 

-Pregunta si l'assegurança es fa càrrec dels desperfectes del robatori en el col·legi. Se li 

respon que la direcció no ha denunciat el robatori. 

-Sobre la visita de la consellera de Turisme, pregunta per què no es va fer ban, publicitat 

en la pàgina web… El Sr. Alcalde li respon que venia com a consellera, i admet que és 

possible que s'hagen equivocat en l'organització de l'acte. 

-Pregunta per què no estan posades les normes del facebook en la pàgina web. Se li 

contesta que sí que estan penjades. 

-Pregunta per què s'esborren comentaris del facebook. El Sr. Alcalde li contesta que les 

dues persones encarregades del facebook no esborren comentaris, només les paraules 

ofensives segons el reglament. 

 

Se li fa entrega de les respostes a les preguntes del ple anterior. 

 

-Demana còpia del pla de treball de les brigades. Se li contesta que se li donarà. 

-Pregunta sobre les torres de mitja tensió. Se li contesta que ja ha firmat el Sr. Laguarda. 

Diu que encara així hi ha altres torres. Se li contesta que s'estudiarà. 

-Pregunta sobre el quadro elèctric del camp de futbol, per què s'ha reparat. El Sr. 

Alcalde li contesta que perquè es va a reobrir el camp de futbol al setembre. La Sra. 

Amigó li contesta que si li pareix normal que assabente d'esta manera. El Sr. Alcalde 

diu que se li informarà.  

-Pregunta sobre la despesa de la roba dels membres de Protecció Civil. 

-Pregunta també quants desnonaments s'han dut a terme. La Sra. Trives li contesta que 

un. La Sra. Amigó diu que creu que més. Se li contesta que s'està fent a través de la 

Treballadora Social. 

La Sra. Amigó sol·licita que es rescat la moció que va presentar el seu grup respecte 

d'això i que es pose en marxa el que es va acordar. 

-Pregunta a la Sra. Godino quan es va a inaugurar el nou centre de salut. Esta li respon 

que no ho sap. La Sra. Amigó prega que no s'invite a la Conselleria. 

-Pregunta sobre la polvorització que s'ha realitzat en els jardins. La Sra. Trives li 

contesta que s'han utilitzat productes homologats i que se li contestarà per escrit. 

-Pregunta sobre el copagament en sanitat, que es va dir que no s'anava a dur a terme i 

ara pareix que sí. Pregunta si hi haurà desabastiment. La Sra. Godino diu que s'ha pagat 

2011 però no el 2012. Explica el sistema de copagament. 

-Pregunta a la Sra. Godino per què la farmàcia del poble no fa guàrdies. Esta li contesta 

que segons la propietària, que des que hi ha farmàcies que tenen horaris de 12h i 24h 

tots els dies de l'any, no és obligatori fer guàrdies.  

-Pregunta quan pagarà la Conselleria. Se li contesta que no se sap. 
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-Pregunta per l'assegurança de la Llar Parroquial. Se li contesta que ara ho tenia fet la 

parròquia i quan vença el contractarà l'ajuntament. 

-Sobre les noves activitats de balls de saló i taller de teatre, que quin és el preu? La Sra. 

Pérez li contesta que el teatre costa 15€, per xiquet i la resta és a càrrec de l'Ajuntament. 

Li pregunta quant paga l'Ajuntament. La Sra. Pérez li contesta que exactament no ho 

sap, que el cost de l'activitat és a 10€ l'hora. La Sra. Trives diu que el ball de saló és 

gratis.  

-Pregunta quins són els criteris a l'hora de seleccionar els tallers, que li explica la Sra. 

Pérez. 

-Pregunta sobre l'ERE de l'EMT. El Sr. Alcalde li contesta que sap el que s'ha publicat, 

que ha parlat amb l'alcalde de Vinalesa, que faran les propostes que es consideren 

oportunes. 

-Pregunta sobre la tomatà, qui cuinarà. Se li contesta que el mateix que cuina les 

calderes, que es va a seguir el mateix criteri que amb les paelles. 

-Pregunta sobre els problemes amb la sentència de la UE3. El Sr. Alcalde li explica 

quina és la situació. 

 

     I no havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. Alcalde va alçar la sessió, sent les 

vint-i-tres hores cinquanta minuts, de tot el qual, com a secretari, done fe. 

 

L'alcalde                                 El secretari 

 

 

 

 

 

 

Fernando Traver Sanchis                   Ernesto Cárcel Pérez 
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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ayuntamiento en Pleno 

Sesión ordinaria  

Fecha: 30/05/12 

 

En el Salón de Sesiones de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, siendo las 

horas del día treinta de mayo de 2012 se reunieron los/las señores/as que luego se 

relacionan, los/las cuales representan más de un tercio del número legal de miembros de 

la Corporación, bajo la presidencia del Sr. Alcalde, Fernando Traver Sanchis, asistido 

por el secretario-interventor Ernesto Cárcel Pérez, que da fe del acto, siendo el objeto la 

celebración de la sesión ordinaria del Ayuntamiento Pleno convocada para el día de 

hoy. 

 

Asistentes: 

Alcalde: 

Fernando Traver Sanchis 

 

Ttes. de alcalde: 

Amparo Sancho Vicente 

José Laguna Rodrigo 

Trinidad Trives Noguera 

 

Concejales/as: 

Raquel Pérez Crespo 

Ana Mª Godino Gutiérrez 

Jesús Raga Ros  

Ángel Ramón Carretero 

Marcos Nuñez Clemente 

María Inmaculada Soriano López      

M. José Amigó Laguarda 

 

         Por el Sr. Alcalde se declaró abierto el acto, pasando a tratar los diferentes puntos 

del orden del día. 

 

En este momento interviene el Sr. Raga y dice: 
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“Primero que todo, agradecer, “muchísimo” que por fin, pueda tener micro de diadema, 

han pasado 4 meses desde mi petición, después de que sin saber cómo, hubierais 

perdido el anterior...    Pero bueno, ya está aquí. Lo dicho gracias... 

 

Antes de empezar, una vez abierta la sesión, ya que no se ha resuelto el recurso de 

reposición de la inclusión de las mociones, aprovecho para que se incluyan hoy, se vote 

la urgencia y pido ya, la palabra para defender la urgencia antes de votarla en el punto 

de las mociones...” 

 

1. ACTAS ANTERIORES 

 

Vistos los borradores de las actas anteriores, sin perjuicio de las posibles matizaciones 

en las deliberaciones que se puedan introducir, quedan aprobadas por unanimidad de los 

asistentes las correspondientes a las siguientes sesiones: 

 

- Sesión del 25 de enero de 2012 

- Sesión del 28 de marzo de 2012  

- Sesión de 9 de mayo de 2012  

 

2. COMPROMISO ECONÓMICO Y ACEPTACIÓN DE DELEGACIÓN 

PPOS 2012 

 

Explica el Sr. Alcalde.  

 

Abierta deliberación al respecto, interviene el Sr. Raga, en nombre del grupo socialista y 

dice que si el Equipo de Gobierno cree que esta actuación es prioritaria, su voto será 

favorable. 

 

Seguidamente interviene la Sra. Amigó y dice que desea que conste en acta que la frase 

de que la falta de pago faculta para la retención de una cantidad equivalente no debería 

constar. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 
«Se da cuenta de la circular remitida por la Diputación de Valencia, por la que comunican la 

aprobación del Plan Provincial de Cooperación a las Obras y Servicios de Competencia 

Municipal (PPOS), donde se halla incluida la obra de "Mejora en Red de Pluviales", por importe 

de 59.160,00€, subvencionando dicho organismo un importe de 56.202€. 

 



27 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento Pleno, adopta el siguiente acuerdo:  

 

a) Comprometerse ante Diputación a la aportación económica municipal por los conceptos, 

cuantías y para la obra que a continuación se indica incluida en el Plan Provincial de 

Cooperación a las Obras y Servicios de Competencia Municipal (PPOS) 2012: 

 

Obra: "Mejora en Red de Pluviales” 

Presupuesto: 59.160€ 

Aportación Diputación: 56.202,00€ 

Aportación municipal comprometida: 2.958,00€ 

 

      La Corporación Municipal, de acuerdo con lo anterior, se obliga al pago de la parte 

proporcional del importe señalado del coste, contra certificaciones de obra, con arreglo a las 

siguientes cláusulas: 

 

        El Ayuntamiento expresamente manifiesta que tiene previstos créditos presupuestarios para 

atender a la aportación comprometida. 

 

        Si el Ayuntamiento retrasase el pago de sus aportaciones a la Diputación Provincial las 

cantidades adeudadas por aquel a ésta devengarán el interés legal de demora. 

 

        La falta de pago por parte del Ayuntamiento de las aportaciones comprometidas al 

requerimiento de ingreso facultará a la Diputación Provincial para su compensación automática 

con cualesquiera pagos que ésta viniera obligada a hacer al Ayuntamiento. 

 

       Dejando a salvo la preferencia de pago legalmente establecida, el Ayuntamiento concede a 

la Diputación Provincial de Valencia el carácter de acreedor preferente de los Fondos 

Municipales con relación a la aportación a que se compromete, a cuyo efecto responderá del 

pago de su aportación con todos sus ingresos. 

 

 El Ayuntamiento faculta de forma expresa a la Diputación Provincial de Valencia para requerir 

a la Delegación de Hacienda de la Provincia, al objeto de que adopte las debidas disposiciones 

con el fin de que el 75 por cien de todos los ingresos que le corresponde recibir al Ayuntamiento 

en la Tesorería de Hacienda, se libre a favor de la Diputación Provincial hasta cubrir las 

cantidades comprometidas, requeridas y no satisfechas. 

 

        El cobro de estos créditos por la Diputación Provincial en sustitución del Ayuntamiento se 

hará, en todo caso, de forma tal que queden a salvo las cantidades que el Tesoro tenga derecho a 

retener para compensar los créditos que ostente contra dicho Ayuntamiento, cualquiera que sea 

la naturaleza de los mismos. 

 

        Se hace expresa aceptación del contenido correspondiente a las directrices adaptadas a la 

legislación legal aplicable y aprobadas por la Diputación Provincial. 
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        b) Dada cuenta de las Directrices para la elaboración y gestión de los Planes Provinciales 

de Obras y Servicios, Programas de Instalaciones Culturales y Programas de Construcción, 

Ampliación y Modernización de Instalaciones Deportivas, aprobadas por el Pleno de la 

Diputación Provincial, en su sesión de 19 de diciembre de 1.991,  y modificadas por acuerdo de 

24 de noviembre de 1993, y que son de aplicación a la gestión del PPOS de 2012, y más en 

concreto a la Directriz II, punto 3 (pag. 8) en la que se contiene la DELEGACIÓN en los 

municipios de la provincia de la contratación de las obras, con la obligación de que por los 

Ayuntamientos se haga constar expresamente la aceptación de esta delegación por acuerdo 

plenario municipal. 

 

Estudiadas las diferentes alternativas sobre la ejecución de la obra “Mejora en Red de 

Pluviales”, se acuerda: 

 

        1.- Aceptar la delegación en este municipio para contratar la obra mencionada 

anteriormente, y contenida en la directriz II, punto 3 de las aprobadas por el Pleno de la 

Corporación Provincial en fecha 19 de diciembre de 1.991 y modificadas por acuerdo de 24 de 

noviembre de 1993. 

 

        2.- Comprometerse al exacto cumplimiento de las directrices que se mencionan en el 

proceso de ejecución de las obras. 

 

         c) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos 

se precise para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

3. COMPROMISO ECONÓMICO Y ACEPTACIÓN DE DELEGACIÓN 

CAMINOS RURALES 2012 

 

Explica el Sr. Alcalde. 

 

Tras una breve deliberación al respecto, por unanimidad de los/as asistentes, este 

Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Se da cuenta de la circular remitida por la Diputación de Valencia, por la que 

comunican la aprobación del Plan de Caminos Rurales de 2012, donde se halla incluida 

la obra de "Acondicionamiento Varios Caminos Rurales", por importe de 20.000€. 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento Pleno, adopta el siguiente acuerdo:  

 

a) Comprometerse ante Diputación a la aportación económica municipal por los 

conceptos, cuantías y para la obra que a continuación se indica incluida en el Plan de 

Caminos Rurales 2012: 

 

Obra: "Acondicionamiento Varios Caminos Rurales" 
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Aportación Diputación: 20.000€ 

 

      La Corporación Municipal, de acuerdo con lo anterior, se obliga al pago de la parte 

proporcional del importe señalado del coste, contra certificaciones de obra, con arreglo 

a las siguientes cláusulas: 

 

        El Ayuntamiento expresamente manifiesta que tiene previstos créditos 

presupuestarios para atender a la aportación comprometida. 

 

        Si el Ayuntamiento retrasase el pago de sus aportaciones a la Diputación Provincial 

las cantidades adeudadas por aquel a ésta devengarán el interés legal de demora. 

 

        La falta de pago por parte del Ayuntamiento de las aportaciones comprometidas al 

requerimiento de ingreso facultará a la Diputación Provincial para su compensación 

automática con cualesquiera pagos que ésta viniera obligada a hacer al Ayuntamiento. 

 

       Dejando a salvo la preferencia de pago legalmente establecida, el Ayuntamiento 

concede a la Diputación Provincial de Valencia el carácter de acreedor preferente de los 

Fondos Municipales con relación a la aportación a que se compromete, a cuyo efecto 

responderá del pago de su aportación con todos sus ingresos. 

 

 El Ayuntamiento faculta de forma expresa a la Diputación Provincial de Valencia para 

requerir a la Delegación de Hacienda de la Provincia, al objeto de que adopte las 

debidas disposiciones con el fin de que el 75 por cien de todos los ingresos que le 

corresponde recibir al Ayuntamiento en la Tesorería de Hacienda, se libre a favor de la 

Diputación Provincial hasta cubrir las cantidades comprometidas, requeridas y no 

satisfechas. 

 

        El cobro de estos créditos por la Diputación Provincial en sustitución del 

Ayuntamiento se hará, en todo caso, de forma tal que queden a salvo las cantidades que 

el Tesoro tenga derecho a retener para compensar los créditos que ostente contra dicho 

Ayuntamiento, cualquiera que sea la naturaleza de los mismos. 

 

        Se hace expresa aceptación del contenido correspondiente a las directrices 

adaptadas a la legislación legal aplicable y aprobadas por la Diputación Provincial. 

     

Estudiadas las diferentes alternativas sobre la ejecución de la obra “Acondicionamiento 

Varios Caminos Rurales”, se acuerda: 

 

        1.- Aceptar la delegación en este municipio para contratar la obra mencionada 

anteriormente, y contenida en la directriz II, punto 3 de las aprobadas por el Pleno de la 
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Corporación Provincial en fecha 19 de diciembre de 1.991 y modificadas por acuerdo de 

24 de noviembre de 1993. 

 

        2.- Comprometerse al exacto cumplimiento de las directrices que se mencionan en 

el proceso de ejecución de las obras. 

 

         b) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos 

se precise para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

4. ORDENANZA UTILIZACIÓN PAELLEROS 

 

Explica el Sr. Alcalde.  

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Raga en representación del 

PSOE y dice: 

“Nosotros siempre hemos abogado por hacerlo de otra manera. Poniendo una valla 

perimetral para regular horarios de uso. Ahora bien: Que se debe regular? Si; que se 

debe organizar de alguna manera? También... Que esto es la solución? No... Seguirá 

habiendo actos de vandalismo?  Desgraciadamente, si..., porque hay gente que no valora 

el bien común, no aprecian lo público… de la ordenanza en sí, hay cosas que no 

acabamos de ver, pero igual son cosas menores... a pesar de ello, nos abstendremos...” 

 

Seguidamente interviene la Sra. Amigó para decir que ella no va a hacer demagogia, 

que está de acuerdo. 

 

Pasado el asunto a votación, por 7 votos favorables de  los/las concejales/as de PP y 

BLOC y 4 abstenciones de los/las concejales/as del PSOE, este Ayuntamiento Pleno 

adopta el siguiente acuerdo: 

 

«Vista la creciente utilización de los paelleros sitos en el parque del polígono industrial, 

se expone la necesidad de regular la utilización de dichas instalaciones, a fin de asegurar 

un buen uso de las mismas y preservarlas en un estado óptimo para su utilización. 

 

Por todo ello, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

a) Aprobar la Ordenanza reguladora de la utilización de las instalaciones 

municipales de paelleros:  

 

«ORDENANZA REGULADORA DE LA UTILIZACIÓN INSTALACIONES 

MUNICIPALES DE PAELLEROS 
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 ARTÍCULO 1. Objeto. 

 

  El objeto de la presente Ordenanza es la regulación del uso temporal de los 

paelleros sitos en el polígono industrial. 

 

 ARTÍCULO 2.  

 

 Ámbito de Aplicación.-Las normas de la presente Ordenanza serán de aplicación 

a la utilización de los paelleros por los particulares.  

 

 ARTÍCULO 3.- Uso de las Instalaciones Municipales. 

 

 Los paelleros citados solamente podrán ser utilizados por aquellas personas que, 

por lo menos una de ellas, sea vecina de Bonrepòs i Mirambell y  siempre y cuando se 

haga un uso responsable.  

  

 ARTÍCULO 4. Solicitudes. 

 

 Los interesados en la utilización de los paelleros municipales deberán obtener 

autorización del Ayuntamiento con carácter previo.  

 

 En la solicitud se hará constar, además de los datos preceptivos según la Ley de 

Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y de Procedimiento Administrativo 

Común, los siguientes extremos: 

 

 — Datos del solicitante y/o persona responsable 

 — Número de personas. 

 

 ARTÍCULO 5. Deberes de los Usuarios.- 

 

 Los usuarios deberán:  

 

 -. Cuidar de los mismos, del mobiliario existente y comportarse con el debido 

civismo. 

 .- Dejar la zona limpia y sin restos de comida, envases, bolsas, etc 

 

ARTÍCULO 6. Prohibiciones. 

 

 Estarán prohibidas las siguientes actuaciones: 
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 Utilizar leña de “palets” con tachas y cualquier otra actuación que suponga un 

uso no responsable de los mismos. 

 

 ARTÍCULO 7. Condiciones de uso de las Instalaciones. 

 

  Los solicitantes que obtengan la autorización deberán hacer uso de los paelleros 

atendiendo a su naturaleza y destino, y de forma que no se ocasione a los mismos daño 

o menoscabo alguno, sin perjuicio del desgaste que pueda producirse por el uso normal, 

adecuado y razonable atendiendo el fin para el cual fue solicitada la utilización. 

 

 Los usuarios de los paelleros, después de cada período diario de uso procederán 

a su limpieza y ordenación de forma que puedan ser inmediatamente utilizados. 

 

 ARTÍCULO 8. Fianza.  Para la concesión de la autorización, será requisito 

previo, la presentación de una fianza de 30 €, sin cuyo cumplimiento carecerá de validez 

alguna la citada autorización. Ésta  será devuelta una vez la Policía Local informe de su 

correcta utilización. 

 

Si el agente no informa sobre el estado final de las instalaciones y el buen uso del 

servicio autorizado, perderá automáticamente el derecho de recuperar la fianza. 

 

 ARTÍCULO 9. Comprobación Municipal del Uso Adecuado. 

 

  Concluido el uso de los paelleros, el interesado comunicará a la Policía Local  

que ha finalizado su utilización, a fin de que compruebe su correcta utilización y emita 

el correspondiente informe. 

 

 ARTÍCULO 10. Infracciones. 

 

  Serán infracciones: 

 

- La utilización no responsable de las instalaciones 

- No dejar limpia la zona 

- Hacer una utilización distinta de la autorizada 

 - Mayor número de personas de las autorizadas 

- Quemar restos de “palets” con tachas 

- No solicitar autorización 

 

ARTÍCULO 11. Sanciones. 
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  Las sanciones a imponer en caso de comisión de las infracciones arriba 

indicadas, serán: 

 

 -  30 € por cualquiera de las infracciones anteriores, lo que implicará la no 

devolución de la fianza y su aplicación al pago de la sanción. 

 

 Las sanciones que pueden imponerse serán independientes de la indemnización 

de daños y perjuicios que proceda. 

 

 DISPOSICIÓN FINAL PRIMERA 

 

 La presente Ordenanza será objeto de publicación íntegra en el Boletín Oficial de 

la Provincia, entrando en vigor una vez haya transcurrido el plazo establecido en el 

artículo 70.2 de la Ley 7/1985, Reguladora de las Bases del Régimen Local.» 

 

b) Que se exponga al público por plazo de 30 días a efecto de reclamaciones, quedando 

definitivamente aprobada en caso de que éstas no se presenten. 

 

c) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

5. ORDENANZA TASA UTILIZACIÓN BÁSCULA 

 

Explica el Sr. Alcalde. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Raga en nombre del PSOE y 

dice: 

 

“Si se ha decidido ponerla en marcha está claro que hay que hacer una ordenanza para 

su uso... solo decir que dure mucho y no estemos constantemente teniendo noticias de 

actos vandálicos o de robos en los dispositivos de fichas, buscando el cobre... y que no 

se quite un trozo de jardín para hacer la salida...” 

 

Seguidamente toma la palabra la Sra. Amigó para expresar su satisfacción con que se 

ponga en marcha la báscula. 

 

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 



34 

 

«Vista la próxima puesta en marcha de la báscula municipal, se precisa la regulación del 

precio público a cobrar por la utilización de dicho servicio, por lo que este 

Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

a) Aprobar la Ordenanza reguladora del precio público por la prestación del 

servicio o la realización de la actividad de utilización de la báscula municipal. 

«ORDENANZA REGULADORA DEL PRECIO PÚBLICO POR LA PRESTACIÓN 

DEL SERVICIO O LA REALIZACIÓN DE LA ACTIVIDAD DE UTILIZACIÓN DE 

LA BÁSCULA MUNICIPAL 

 ARTÍCULO 1. Fundamento Legal 

 

  En uso de las atribuciones conferidas en los artículos 41 al 47 y 127 del Real 

Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por el que se aprueba el Texto Refundido de 

la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, este Ayuntamiento establece el precio 

público por la prestación del servicio o la realización de la actividad utilización de la 

báscula municipal. 

 

 ARTÍCULO 2. Nacimiento de la Obligación. 

 

  La obligación de pagar el precio público nace desde que se inicie la prestación 

del servicio o la realización de la actividad.  

 

 ARTÍCULO 3. Obligados al Pago 

 

  Estarán obligados al pago del precio público quienes se beneficien de los 

servicios por los que deban satisfacerse aquel. 

 

 ARTÍCULO 4. Cuantía. 

 

  La cuantía de los derechos a percibir por el precio público será la siguiente: 1 

euro por pesada. 

 

 ARTÍCULO 5. Cobro. 

 

  La obligación de pagar el precio público nace desde que se inicia la prestación 

del servicio.  
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 No obstante, el funcionamiento de la báscula funciona con fichas, las cuales 

deberán obtenerse en la entidad bancaria que designe el Ayuntamiento. 

 

 DISPOSICIÓN ADICIONAL.- 

 

 Las cuantías del precio público reguladas en la presente Ordenanza llevan 

incluido el IVA correspondiente. 

 

 DISPOSICIÓN FINAL. El Acuerdo de establecimiento de este precio público 

fue adoptado y su Ordenanza fue aprobada por el Pleno de este Ayuntamiento, en sesión 

celebrada el día ____________, y comenzará a regir a partir del día siguiente a su 

publicación, y seguirá en vigor hasta que se acuerde su derogación o modificación 

expresa por el Ayuntamiento.» 

 

b) Que se exponga al público por plazo de 30 días a efecto de reclamaciones, quedando 

definitivamente aprobada en caso de que éstas no se presenten. 

 

c) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

6. PROPUESTA PARTIDO SOCIALISTA SOBRE MODIFICACIÓN TASA 

DE BASURA 

 

El Sr. Ramón lee en primer lugar la propuesta. 

 

«Dado que es un momento tan difícil para todos, con una crisis económica que nunca 

termina, la crisis económica más importante en muchos años sino la más importante de 

la historia. En esta recesión, que ha creado tantos parados y por desgracia parece que 

aún habrá más, de hecho, el gobierno de España tiene la previsión de que aumenten en 

630.000 parados más. Además, con una previsión de crecimiento negativo del PIB del 

1,7 para 2012 y lo mismo para 2013, con tantas hipotecas a las que la gente tiene que 

hacer frente y que no van a poder asumir, como ya le ha pasado por desgracia a tantos 

españoles. Los pagos cada vez son más inasumibles: ya se subió el recibo del agua, la 

contribución, la gasolina, el IRPF y los que van a venir en próximas fechas. Por todo 

ello creemos que ha llegado el momento de aliviar esta carga a nuestros vecinos más 

necesitados. 

 

Ya que el equipo de gobierno duda y no toma ninguna decisión, desde el Pspv llevamos 

a pleno una iniciativa para compensar de una forma bastante justa la subida del IBI en 

Bonrepòs i Mirambell, donde el tipo impositivo  ha pasado del 0,85 a 0,935, con la 
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bajada de la tasa de la recogida de la basura en Bonrepòs i Mirambell, propuesta que 

hicimos en la comisión informativa y en otros moemntos de esta legislatura. Pero 

creemos que esta bajada no es suficiente. 

Desde el Pspv-Psoe como partido de izquierdas que somos no podemos olvidarnos de 

los más desfavorecidos y apostamos por la redistribución de la riqueza, y más aún en 

estos momentos donde se agrandan tanto las desigualdades. 

 

Dado que nosotros somos un partido con un afán colaborador con el nuevo Gobierno, 

como hemos demostrado en puntos anteriores y en otros momentos, hemos decidido 

presentar esta moción para que sea considerada por el pleno para que pueda hacerse 

efectiva en el presupuesto Municipal del 2012. 

 

Por todo ello, es GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA DEL AYUNTAMIENTO DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL propone al pleno los siguientes:  

ACUERDOS 

1. Modificar la ordenanza fiscal para la exacción de la tasa por la prestación del 

servicio de recogida y eliminación de basuras de Bonrepòs i Mirambell, en el artículo 5, 

en su punto 2, epígrafe1, apartado A, reduciendo la cantidad mensual a pagar por cada 

vivienda en 2€. Lo que supone un ahorro anual de 24€ por vivienda. 

2. Que se incluya en el presupuesto municipal de 2012 y 2013 una partida de 

gastos de 25.000€ para ser repartida a través de los servicios sociales, con una justa 

baremación, para poder ayudar a las personas que realmente lo necesiten y cubra al 

mayor número de personas posibles.» 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Raga, en nombre del Grupo 

Socialista, que dice: 

“Creemos que la propuesta está clara, es la tercera vez que llevamos a pleno una 

propuesta para compensar la subida abusiva del IBI en un momento como este. Por 

tanto, el orden del día está mal redactado, no es propuesta sobre la modificación de la 

tasa de basura... la propuesta tal como dice en mayúsculas y negrita: 

“COMPENSACIÓN DE PARTE DE LA SUBIDA DEL I.B.I. A TRAVÉS DE LA 

TASA DE BASURA Y DE LOS SERVICIOS SOCIALES”. Con la propuesta, el 

recibo de cada vivienda se vería reducido en 2 € al mes, 24 € al año... pero lo importante 

de la propuesta está en la creación de un fondo de 25.000 € para los más necesitados de 

Bonrepòs i Mirambell, que se sumaría al que tenemos a día de hoy... consideramos muy 

necesaria esta ayuda en estos momentos... cuando se están rescatando bancos con tantos 

miles de millones de euros, resultaría incomprensible que no se ayudara a la gente que 

realmente lo necesita... 

24 € x 1400 viviendas = 33.500 € + 25.000 € no llega a los 60.000 €, hasta 90.000 más 

de IBI que se cobran de más con la subida... 
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Para acabar una reflexión personal, si en vez de haber ayudado a los bancos, tanto antes 

como ahora, se hubiese ayudado a la gente que tenía esas hipotecas dudosas, seguro que 

no estaríamos en este pozo... la gente tendría su casa, los bancos no se habrían hundido 

al poder la gente hacer frente al pago, la gente por tanto tendría más dinero que gastaría, 

la economía se movería, al moverse el consumo, habría más puestos de trabajo, al 

Estado le supondría menos gasto y no se hubieran hecho los recortes que se han hecho... 

 

Así tenemos todo lo contrario... rescate a bancos, recortes, paro, deuda...” 

 

A continuación interviene la Sra. Amigó y dice que está de acuerdo con la propuesta del 

PSOE y que se alegra que reconozca sus equivocaciones. 

 

Seguidamente interviene el Sr. Alcalde y dice que se asombra de que ahora le pidan 

bajada de la tasa de basura cuando ellos lo que hicieron cuando gobernaban era subir 

tanto la tasa de basura como el IBI.  Añade que la situación actual del Ayuntamiento no 

es la más favorable, que debemos 600.000€ en préstamos, más los 600.000€ del plan de 

proveedores, 150.000€ a la Mancomunitat del Carraixet, y todavía están en el aire los 

300.000€ de Fermín Laguarda… que su intención es reforzar la ejecutiva y sanear el 

Ayuntamiento. Añade que posiblemente en el 2013 podamos plantearnos una bajada de 

la tasa de basura. Que ahora vienen los señoritos a decir lo que tenemos que hacer…Le 

dice al Sr. Raga que los números que ha hecho en la moción no cuadran de ninguna de 

las maneras. 

 

Añade que en estos momentos estamos sin póliza de crédito y puede que llegue el 

momento que no se pueda pagar a los empleados. Que el índice de morosidad es cada 

vez mayor. Añade que además ha habido que pagar 120.000€ a FCC para rescindir el 

contrato. 

 

El Sr. Ramón le contesta que a FCC no se le había pagado nada desde que entró este 

equipo de gobierno hasta ahora para rescindir el contrato. 

 

Pasado el asunto a votación, queda rechazada la propuesta por 6 votos en contra de 

los/las concejales/las del PP y 5 votos favorables de los/las concejales/las del PSOE y 

BLOC. 

 

7. MODIFICACIÓN TARIFAS ALCANTARILLADO 2012 

 

Explica el Sr. Alcalde la propuesta de acuerdo, hace comparativas de precios y hace 

historia de la propuesta. Dice que ahora se elimina la cuota de servicio aprobada por el 

PSOE y hay una subida para las industrias. Asimismo, que se suprime el mantenimiento 

de las fuentes, que es ilegal y se facturará aparte. 
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Abierta deliberación al respecto toma la palabra el Sr. Raga, en representación del 

PSOE y dice: 

 

«Nosotros queremos hacer memoria en este punto: 

Por dos veces hemos tenido que pedir que se quedara sobre la mesa la modificación de 

esta tarifa, para que no se aprobara la propuesta de acuerdo injusta que llevaba a pleno, 

el equipo de gobierno, donde proponían que los vecinos indirectamente asumiéramos 

los gastos del alcantarillado de las empresas. Era tan evidente que no se votó. 

 

Ahora se nos presenta una propuesta diametralmente diferente, que creemos que es más 

justa, ahora bien, hay cosas en las que no se nos ha dicho la verdad... Como por ejemplo 

el mantenimiento de las fuentes: 

Se nos ha vendido que el mantenimiento se hará por 5.000 € menos, que la negociación 

ha sido para premio, o una cosa parecida... pues, es mentira. 

 

 El precio es el mismo, solo se han reducido servicios que se hacían. 

 

Para este año estaba previsto un coste de 8.530'08 €, por mantenimiento de fuentes. Esto 

incluía:  

2 veces a la semana: limpieza superficial fuente (recogida de sólidos)  

2 veces semana, mantenimiento electromecánico (validación arranque y funcionamiento 

de la fuente, sistema hidráulico, grupos de bombeo y cuadro eléctrico).  

4 veces año: Limpieza integral fuente, con vaciado y limpieza fondo de vaso y paredes 

con productos especiales.  

2 veces año, análisis de legionela.  

Este año ha quedado en un coste de 2.788'68 € + IVA  (se paga IVA al tener que 

facturar, antes lo soportaban los abonados). 3.300 € 

 

1 vez al mes,  Mantenimiento electromecánico (validación arranque y funcionamiento 

de la fuente, sistema hidráulico, grupos de bombeo y cuadro eléctrico)  

2 veces año,  Limpieza integral fuente, con vaciado y limpieza fondo de vaso y paredes 

con productos especiales. 

2 veces año, análisis de legionela.  

 

Solo pedimos que la información no se nos dé sesgada, a medias, que la información no 

sea interesada e injusta... solo pedimos que diga siempre, o alguna vez aunque sea, la 

verdad.» 

 

Seguidamente, toma la palabra la Sra. Amigó y dice que su grupo considera que no se 

debería subir ni un céntimo, que se han mantenido reuniones en las que no ha estado 
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presente ningún representante de la empresa, que en ese caso hubieran asistido. Añade 

que no sabe si el acuerdo es o no mejor, que no sabe si la negociación ha sido o no mala. 

Que por lo tanto, se abstendrá en la votación. 

 

El Sr. Alcalde le contesta que en conjunto no ha habido aumento, que de casi 28.000€ 

ha bajado a 26.000€. 

 

El Sr. Raga interviene y anuncia su intención de votar la propuesta favorablemente, pero 

expresa su queja de que el Sr. Alcalde no diga la verdad.  

 

Pasado el asunto a votación, por 10 votos favorables de los/las concejales/as de PP y 

PSOE y 1 abstención de la concejala del BLOC, este Ayuntamiento Pleno adopta el 

siguiente acuerdo: 

 

«Visto el estudio económico presentado por Omniun Ibérico S.A., empresa 

concesionaria del servicio de mantenimiento del alcantarillado de esta localidad, por el 

que solicita el aumento de las tarifas a cobrar, a fin de mantener el debido equilibrio 

económico-financiero en la prestación del servicio, este Ayuntamiento Pleno adopta el 

siguiente acuerdo: 

  

 a) Aprobar provisionalmente la modificación de las tarifas a cobrar por el 

mantenimiento del servicio de alcantarillado, según se refleja en el estudio económico 

presentado por O.I.S.A., que quedan como sigue: 

 

 Cuota de servicio ……………… 0 

 Cuota de consumo domésticos.. . 0,1516€/m
3 

 Cuota de consumo industriales….0,3240€/m
3
 

 

 b) Modificar el artículo 5 de la ordenanza reguladora para la exacción de la tasa 

por el mantenimiento del servicio de alcantarillado, que queda como sigue: 

 

 "Artículo 5.- La cuota tributaria a exigir será el equivalente a una cuota en 

función de los metros cúbicos de agua consumida y, por tanto, vertida a la red, 

diferenciándose el consumo doméstico del industrial y que serán las siguientes:  

  

Cuota de consumo domésticos.. . 0,1516€/m
3 

Cuota de consumo industriales….0,3240€/m
3
 

 

 c) Que se sigan los trámites hasta su aprobación definitiva. En caso no existan 

reclamaciones en el periodo de exposición al público, las modificaciones anteriores 

quedarán definitivamente aprobadas. 
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 d) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de 

documentos se precisen para la ejecución del presente acuerdo.» 

 

8. PROPUESTA PARTIDO SOCIALISTA EXCLUSIÓN TASA TAMER 

DEL RECIBO DEL AGUA 

 

Lee la moción el Sr. Ramón, que dice: 

«Creemos que ante la injustificada y excesiva subida de la tasa TAMER aprobada el año 

pasado por los votos del PP en la entidad metropolitana EMTRE, es justo que esta tasa 

se cobre por separado, para que los vecinos puedan visualizar más fácilmente el coste de 

la misma, y que ésta no se pueda confundir con el consumo de agua de cada hogar y la 

recaudación de la tasa de basura municipal.  

 

Más de 300 vecinos han presentado recurso a esta subida de la tasa, por lo que 

pensamos que desde este ayuntamiento debemos solicitar esta separación de tasas. 

Varios ayuntamientos pertenecientes al EMTRE ya han puesto en marcha esta medida. 

 

Por todo ello, el Grupo Municipal Socialista del Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell 

propone al pleno el siguiente: 

ACUERDO 

1. Que se excluya la tasa TAMER del recibo del agua y basura que pagan los 

vecinos de Bonrepòs i Mirambell, para que los vecinos que han presentado más de 300 

reclamaciones contra esta tasa puedan visualizar de manera más clara los costes de 

ésta.» 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra la Sra. Amigó y dice que la propuesta 

tiene coherencia, que está de acuerdo con su aprobación. 

 

Interviene el Sr. Alcalde y lee algunas partes de la resolución de la EMTRE que se ha 

repartido a los concejales. Explica que no cree conveniente actuar en contra de esta 

Resolución. 

 

Seguidamente, toma la palabra el Sr. Raga, en nombre del PSOE que dice: 

« Sobre el escrito de la presidenta del Emtre solamente leerlo da vergüenza: 

1ª Si no está de acuerdo el Emtre con los acuerdos plenarios que se han hecho, lo tiene 

fácil... que recurra esos acuerdos o que vaya a los tribunales. 

2ª Ese escrito solamente tiene un propósito intentar acobardar a los municipios... no lo 

han conseguido. 

3ª Esta propuesta es más importante de lo que parece... aparte que se visualiza lo que 

paga cada uno... impide una injusticia. Si tú pagas 14 € de de agua y el recibo sube a 86 
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€... si uno no puede pagar 86 € a lo mejor si puede pagar los 14 del agua y así no le 

cortan el agua. 

4ª Creo que el ayuntamiento firmó un convenio con la Emtre en 2009 para que la tasa se 

cobrara a través del recibo del agua... y caducaba en 2011. Y además es competencia 

municipal, el decidir cómo se cobra. 

5ª Este es el escrito de los Ayuntamientos en respuesta al de la Emtre... 

Lee el escrito Jose Angel...» 

 

La Sra. Amigó interviene y dice que escuchando la resolución de la EMTRE piensa que 

quién habrá sido la mente pensante que la habrá redactado, que parece que está hecha 

para ir en contra de los ayuntamientos del PSOE. 

 

El Sr. Alcalde contesta que si se acepta supondría una guerra jurídica en la que no 

quiere meter al Ayuntamiento. 

 

Pasado el asunto a votación, por 5 votos favorables de los/las concejales/as de PSOE y 

BLOC y 6 votos en contra de los/las concejales/as del PP, queda rechazada la propuesta. 

 

9. INFORMES DE PRESIDENCIA 

 

El Sr. Alcalde informa sobre los siguientes asuntos: 

 

-Sobre el pago de la deuda a proveedores y la situación económica del Ayuntamiento 

-Sobre la entrevista que mantuvo junto con la concejala de educación con el Sr. Cabo, 

Director General de Ordenación y Centros Docentes de la Conselleria de Educación. 

-Sobre la entrevista que mantuvo junto con la concejala de Bienestar Social  con la 

Directora General de Integración y Cooperación de la Conselleria de Benestar Social, 

Herminia Palomar. 

-Sobre la inminente firma del acuerdo de derribo del antiguo cuartel. 

-Sobre la firma del Sr. Laguarda la servidumbre para la instalación eléctrica. 

-Sobre el estado del expediente de la Modificación Puntual para la ampliación del 

cementerio. 

-Sobre la habilitación de un nuevo aparcamiento de vehículos en el solar de Antonio 

Traver. 

-Sobre la desestimación del proyecto del elevador de la piscina y la compra del 

micrófono inalámbrico. 

-Sobre la celebración de la II Fira Comercial i Gastronòmica los días 9 y 10 de junio. 

-Sobre la nueva modalidad de celebración de la “tomatà” que implicará el pago de 1€ 

por comensal. 

-Sobre la reunión de la Mesa General de Negociación del Ayuntamiento. 

-Sobre las Resoluciones de Alcaldía 18, 19 y 20. 
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10. INFORMES ÓRGANOS SUPRAMUNICIPALES 

 

El Sr. Alcalde informa sobre la Junta de Gobierno de la Mancomunitat del Carraixet 

sobre los estudios que se están llevando a cabo para cobrar la tasa de basura 

directamente por la misma. 

 

11. DESPACHO EXTRAORDINARIO 

 

El Sr. Raga, en nombre del PSOE, solicita que se declare la urgencia para tratar sobre 

las mociones que presentó su grupo por registro de entrada y dice: 

 

«En primer lugar quiero exponer los antecedentes: 

1º. El alcalde primero se queja del plazo en que le presentaban las mociones, porque no 

le daba tiempo a que le prepararan los argumentarios en Valencia para poder contestar 

en el pleno. O esa sensación da... 

2º. El equipo de gobierno no soporta las criticas, ni las preguntas... no sabe separar la 

crítica política de lo que podamos ser como personas... para ustedes la crítica política se 

la cogen como una crítica personal... Pues bien, como esto los supera, cogen rabietas 

como los niños y por ello, no nos facilitan la información que pedimos, escudándose en 

la ley de protección de datos. 

3º. Como a pesar de esto la oposición los sigue criticando, basándose en el artículo 116 

de la Lei 8/2010, de 23 de junio, de Régimen Local de la Comunidad Valenciana. Dice 

así:  

Artículo 116. Propuestas de resolución. 

1. Los grupos municipales o una cuarta parte de los miembros de la corporación podrán 

presentar al Pleno propuestas para su debate y votación. 

2. Se incluirán en el orden del día las propuestas presentadas con diez días naturales de 

antelación a la fecha del Pleno ordinario. Si la propuesta se presentara pasado dicho 

plazo sólo podrá procederse a su debate y votación plenaria mediante acuerdo previo 

que aprecie su urgencia adoptado por mayoría absoluta del número legal de miembros 

de la corporación. 

 

No nos deja presentar las mociones, en un plazo inferior a 10 días… rompiendo un 

acuerdo verbal de todos los grupos políticos, por el que el lunes antes del pleno se 

pudieran llevar… ésta es la democracia que tenemos en BIM, ordeno y mando… los 

acuerdos me los paso por el forro, porque tengo mayoría absoluta. 

4º. Curiosamente en el artículo 87 del régimen orgánico municipal, aprobado por 

unanimidad de todos los grupos, en julio del año 1986, dice que el tiempo para presentar 

las mociones no será inferior a tres días… otro acuerdo que se rompe para demostrar 



43 

 

aquí quien manda… hago lo que quiero, esa es la democracia que tenemos en BIM. Ni 

con Franco… 

5º. Nosotros hemos planteado un recurso de reposición, basándose en la sentencia del 

TS de 11 de mayo de 1998, STS Sala 3ª de 11 mayo 1998 que afirma que los 

Reglamentos Orgánicos municipales gozan de la primacía derivada de la competencia 

que la ley atribuye a las Entidades Locales, en el margen de la específica jerarquía 

normativa.  

Además hay más sentencias similares, cualquiera que tenga internet, puede localizar 

bases de datos donde hay sentencias que han creado jurisprudencia. Pero ya os he 

explicado el tipo de democracia que tenemos en BIM. 

6º. Y para acabar, el aprobar la urgencia o no, se dirá como van a ser nuestras relaciones 

a la hora de colaborar o no con el equipo de gobierno, porque nos habrá dicho muchas 

cosas con su actitud... al romper todos los acuerdos que habían perdurado durante 

muchas legislaturas... creo que los acuerdos por unanimidad donde se aprueban las 

normas que deben regir un ayuntamiento solo deben romperse por un nuevo acuerdo 

aprobado también por unanimidad... o por lo menos con una razón que no se pueda 

rebatir... 

 

Creo que he sido claro, no tengo nada más que decir... votad lo que creáis conveniente, 

pero ateneos a las consecuencias, cuando después busquéis al PSPV para algo... no será 

fácil encontrarnos... pero también le digo que nosotros seguiremos criticando lo que no 

nos guste... y seguiremos llevando propuestas que consideremos que son un beneficio 

para el bien común... por el bien del pueblo y de los vecinos.» 

 

Interviene seguidamente la Sra. Amigó y dice que si se ha de aplicar la Ley de manera 

taxativa, si en el año 1987 el ROM ya dice que tres días son suficientes para la 

presentación de las mociones, además del acuerdo verbal que se adoptó en la Comisión 

Informativa. Añade que hay medios telemáticos para hacer llegar las mociones a todos 

los miembros del Pleno. 

 

Dice que en estos momentos el PP tiene mayoría absoluta en la Corporación, pero que 

no se les debe olvidar que esta situación no va a ser indefinida. Que no lleva a ningún 

sitio poner las cosas difíciles a la oposición porque sí, que ello rompe la armonía 

existente y que deberían recapacitar sobre ello. 

 

Finalmente el Sr. Alcalde interviene y dice que hay que cumplir la Ley, pero que está 

dispuesto a llegar a un acuerdo. Que en Comisión Informativa propondrá algún acuerdo, 

pero que ahora no va a declarar la urgencia. 
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Pasado la urgencia a votación, por 5 votos favorables de los /las concejales/as de PSOE 

y BLOC y 6 votos en contra de los/las concejales/as del PP, queda rechazada la urgencia 

para debatir la propuesta. 

 

12. RUEGOS Y PREGUNTAS 

 

En primer lugar, el Sr. Raga, en nombre del PSOE, efectúa un ruego: 

- Se le acusó de algo que no hizo, ruega se le llame sin intermediarios. El Sr. 

Alcalde le responde que él le llamó por un pleno ordinario. Contesta el Sr. Raga que él 

no le llamó. El Sr. Alcalde contesta que bueno, él personalmente no le llamó, pero que 

le consta que si que se le dijo. 

 

Seguidamente efectúa las siguientes preguntas: 

- Lee una moción que presentó su grupo el pasado ejercicio y que fue aprobada 

por el Pleno sobre el elevador de la piscina. Pregunta si no va a cumplir con la Ley y 

qué partida hay presupuestada. El Sr. Alcalde le contesta que cuesta 6.000€ y sólo hay 

una partida de 4.000€. Le contesta el Sr. Raga que le hará llegar la Ley. 

- Pregunta por qué cuando ellos solicitaron cortar la calle Corts Valencianes para 

celebrar una fiesta se les denegó y ahora para que la Asociación de Comerciantes 

celebre la feria, se ha cortado la entrada principal del pueblo. El Sr. Alcalde le contesta 

que no todos los actos son iguales, que hay que valorar cada uno, que en este caso era la 

Asociación de Comerciantes para la celebración de la Feria Comercial y Gastronómica. 

El Sr. Raga le contesta que es otra de sus mentiras, pues el jefe de policía le dijo que él 

lo hubiera informado favorablemente. 

- Seguidamente pregunta si se les van a seguir denegando las copias de las 

facturas de los móviles de los concejales que ha vuelto a pedir. El Sr. Alcalde le dice 

que ya se le ha contestado por escrito. 

- Pregunta si ya se ha confirmado la instalación de una nueva aula prefabricada en 

el colegio. El Sr. Alcalde le contesta que sí. 

- Pregunta asimismo si ya se ha repuesto el material que robaron. El Sr. Alcalde le 

contesta que no. 

- A la Sra. Sancho pregunta si ya hay fecha para el pago de las becas de comedor. 

La Sra. Sancho le contesta que no. 

- Asimismo pregunta a la Sra. Sancho si se sabe algo de la convocatoria de becas. 

La Sra. Sancho le contesta que están en ello. 

- Pregunta a la Sra. Godino por qué permanece abierta la puerta del nuevo 

ambulatorio, que la semana pasada vino la Guardia Civil. Le responde la Sra. Godino 

que el Sr. Arquitecto le ha informado que  no se puede cerrar, porque no hay 

electricidad y según la normativa, si no la hay, las puertas automáticas deben 

permanecer abiertas. Añade el Sr. Laguna que también ha habido un robo de cable en el 

campo de fútbol. El Sr. Raga le pregunta que eso qué tiene que ver. 



45 

 

- Continúa preguntando el Sr. Raga sobre la nueva plaza de ATS que corresponde 

por ratio de habitantes. La Sra. Godino le responde que han hablado con Conselleria y 

que aunque la plaza está presupuestada, por el momento no se va a ocupar.  

- Dice asimismo que tiene entendido que no se van a cubrir las vacaciones del 

personal. La Sra. Godino le responde que si no lo hacen, haremos lo que tengamos que 

hacer. 

- Pregunta por la captación de correos electrónicos por la empresa CIVA El Sr. 

Alcalde le responde que ya está hecha, que solamente falta buzonear. 

- Pregunta cómo está el tema de la ejecución forzosa de la vivienda que hay que 

derribar en la c/ Major que se preguntó en el pleno ordinario de noviembre y que es 

propiedad de un familiar del Sr. Alcalde que se dijo que se había prorrogado. El Sr. 

Alcalde dice que se está pendiente de requerirle.  

- Pregunta por qué no se les ha dado traslado del convenio con los propietarios de 

los terrenos del antiguo cuartel militar. Se le contesta que porque no se ha firmado 

todavía. 

- Pregunta sobre qué campaña se va a llevar a cabo contra el picudo rojo. El Sr. 

Alcalde le contesta que ya se están llevando a cabo actuaciones, que a los particulares 

no se ha extendido la campaña, pero que se hará. 

- Pregunta si se ha habilitado una nueva zona de carga y descarga en el polígono 

industrial, ya que el Sr. Alcalde la está utilizando. Éste le contesta que lo están 

utilizando también otras empresas como por ejemplo, Viveros Marqués. 

- Dice que les gustaría que se les explicara la propuesta que se le hizo a la 

Asociación de Vecinos para que se hiciera cargo de las oliveras.  

- Asimismo, pregunta si se va a realizar una modificación de créditos para el pago 

de intereses. Explico yo, el Secretario que habrá que hacer una modificación de créditos 

pero que de momento hay partida. 

- Pregunta si es cierto que no van a salir las subvenciones de PAMER ni 

EMCORP. El Sr. Alcalde le contesta que es cierto. 

- Pregunta si la directora de la Escola d’Estiu este año también será Consuelo 

Peris Devis. El Sr. Alcalde le contesta que sí. 

 

El Sr. Ramón expone a continuación sobre las deudas que mantienen con este 

Ayuntamiento tanto la Generalitat Valenciana de 300.000€ como la Diputación de 

Valencia de 90.000€, que si se hubieran pagado, no habría que haber hecho un plan de 

proveedores de 600.000€, y que eso costará a los vecinos 200.000€ de intereses. 

 

Recuerda que en cambio, “las subvenciones que provenían del gobierno central 

gobernado por Rodríguez Zapatero llegaron sin retrasos y sin generar problemas de 

financiación a los municipios”.  

El Sr. Alcalde responde que “sí, que se dieron 2’5 millones de euros en subvenciones 

que no sabe dónde están”. Añade que “ojalá los pillara yo”. 
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Ante la sorpresa general, el Sr. Ramón le responde que “hay algunos que han venido a 

pillarlos pero no han tenido tiempo.” 

 

La Sra. Pérez solicita que consten en acta estos comentarios. 

 

El Sr. Ramón  pregunta asimismo sobre por qué la oposición no puede firmar también la 

confidencialidad según la Ley de Protección de Datos Personales para tener acceso a la 

documentación que les es denegada por ese motivo. El Sr. Alcalde le contesta que ya se 

le ha contestado por escrito. 

El Sr. Ramón le contesta que no entiende cómo puede funcionar el Ayuntamiento, han 

firmado el acuerdo de confidencialidad los concejales del equipo de gobierno? El Sr. 

Alcalde responde que no.  

El Sr. Ramón pregunta ¿entonces no se está incumpliendo la ley de protección de datos 

personales, dado que el mismo derecho tienen los concejales de gobierno que los de la 

oposición a ver cualquier expediente municipal? El Sr. Alcalde solicita un informe al sr. 

Secretario sobre este punto. Después añade que cree que la Sra. Trives sí que ha firmado 

el acuerdo de confidencialidad. 

 

 A continuación interviene la Sra. Amigó y efectúa los siguientes ruegos: 

- Ruega que, o bien los plenos comiencen más pronto o bien se celebra uno cada 

mes. 

- Ruega asimismo que el turno de preguntas de los plenos sea rotativo, es decir, 

que en cada pleno comience un grupo municipal a hacer las preguntas. 

 

Seguidamente, efectúa las siguientes preguntas: 

- A la concejala de Educación: ¿conocen el número de alumnos de tres años que 

corresponde entrar el próximo curso al colegio? Le responde la Sra. Sancho que sí. 

- Pregunta seguidamente si se supera la ratio. La Sra. Sancho le responde que sí 

porque son 60 niños y hay dos aulas. 

- Pregunta seguidamente sobre las becas de comedor. La Sra. Sancho le responde 

que están buscando soluciones. 

- Pregunta si el seguro se hace cargo de los desperfectos del robo en el colegio. Se 

le responde que la dirección no ha denunciado el robo. 

- Sobre la visita de la consellera de Turismo, pregunta por qué no se hizo bando, 

publicidad en la página web… El Sr. Alcalde le responde que venía como consellera, y 

admite que es posible que se hayan equivocado en la organización del acto. 

- Pregunta por qué no están puestas las normas del facebook en la página web. Se 

le contesta que sí que están colgadas. 

-  Pregunta por qué se borran comentarios del facebook. El Sr. Alcalde le contesta 

que las dos personas encargadas del facebook no borran comentarios, sólo las palabras 

ofensivas según el reglamento. 
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Se le hace entrega de las respuestas a las preguntas del pleno anterior. 

 

- Pide copia del plan de trabajo de las brigadas. Se le contesta que se le dará. 

- Pregunta sobre las torres de media tensión. Se le contesta que ya ha firmado el 

Sr. Laguarda. Dice que aún así hay otras torres. Se le contesta que se estudiará. 

- Pregunta sobre el cuadro eléctrico del campo de fútbol, por qué se ha reparado. 

El Sr. Alcalde le contesta que porque se a reabrir el campo de fútbol en septiembre. La 

Sra. Amigó le contesta que si le parece normal que entere de esta forma. El Sr. Alcalde 

dice que se le informará.  

- Pregunta sobre el gasto de la ropa de los miembros de Protección Civil. 

- Pregunta también cuántos desahucios se han llevado a cabo. La Sra. Trives le 

contesta que uno. La Sra. Amigó dice que cree que más. Se le contesta que se está 

haciendo a través de la Trabajadora Social. 

La Sra. Amigó solicita que se rescate la moción que presentó su grupo al respecto y que 

se ponga en marcha lo que se acordó. 

- Pregunta a la Sra. Godino cuándo se va a inaugurar el nuevo centro de salud. 

Ésta le responde que no lo sabe. La Sra. Amigó ruega que no se invite a la Conselleria. 

- Pregunta sobre la pulverización que se ha realizado en los jardines. La Sra. 

Trives le contesta que se han utilizado productos homologados y que se le contestará 

por escrito. 

- Pregunta sobre el copago en sanidad, que se dijo que no se iba a llevar a cabo y 

ahora parece ser que sí. Pregunta si habrá desabastecimiento. La Sra. Godino dice que 

se ha pagado 2011 pero no el 2012. Explica el sistema de copago. 

- Pregunta a la Sra. Godino por qué la farmacia del pueblo no hace guardias. Ésta 

le contesta que según la propietaria, que desde que hay farmacias que tienen horarios de 

12h y 24h todos los días del año, no es obligatorio hacer guardias.  

- Pregunta cuándo va a pagar la Conselleria. Se le contesta que no se sabe. 

- Pregunta por el seguro de la Llar Parroquial. Se le contesta que ahora lo tenía 

hecho la parroquia y cuando venza lo contratará el ayuntamiento. 

- Sobre las nuevas actividades de bailes de salón y taller de teatro, que ¿cuál es el 

precio? La Sra. Pérez le contesta que el teatro cuesta 15€, por niño y el resto es a cargo 

del Ayuntamiento. Le pregunta cuánto paga el Ayuntamiento. La Sra. Pérez le contesta 

que exactamente no lo sabe, que el coste de la actividad es a 10€ la hora. La Sra. Trives 

dice que el baile de salón es gratis.  

Pregunta cuáles son los criterios a la hora de seleccionar los talleres, que le explica la 

Sra. Pérez. 

- Pregunta sobre el ERE de la EMT. El Sr. Alcalde le contesta que sabe lo que se 

ha publicado, que ha hablado con el alcalde de Vinalesa, que harán las propuestas que 

se consideren oportunas. 
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- Pregunta sobre la tomatà, quién va a cocinar. Se le contesta que el mismo que 

cocina las calderas, que se va a seguir el mismo criterio que con las paellas. 

- Pregunta sobre los problemas con la sentencia de la UE3. El Sr. Alcalde le 

explica cuál es la situación. 

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Alcalde levantó la sesión, siendo las 

veintitrés horas cincuenta minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe. 

 

El alcalde                                El secretario 

 

 

 

 

 

 

Fernando Traver Sanchis                  Ernesto Cárcel Pérez 


